
             

PROCES VERBAL
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 24.11.2020

Lucrările  şedinţei  încep  la  orele  17:00  în  sala  de  consiliu  a  Primăriei
Sectorului 6 cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti.

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti;
- dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6;
- dl Ioniță Răzvan Gabriel, consilier local.

În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul General al
Sectorului 6 face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 22 de consilieri locali, din
24  de  consilieri  locali  validați.  Lipsesc  dl  Copaci  Constantin  Alin  și  d-na
Surulescu Aurelia.
          Convocarea membrilor Consiliului Local Sector 6 s-a făcut în scris, conform
prevederilor  art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 154 alin. (1), art. 155
alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. 

Dispoziția  nr.  1379/18.11.2020  a  fost  adusă  la  cunoştinţa  publică  prin
afişare  la  avizierul  Primăriei  Sectorului  6,  pe  site-ul  instituţiei  şi  în  ziarele
Libertatea şi România Liberă, în termenul prevăzut de lege.
           După alegerea președintelui de ședință și a Viceprimarilor Sectorului 6 la
prezidiu se alătură următoarele persoane:

- dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimar  al  Sectorului  6,  care  exercită
primul calitatea de înlocuitor de drept al Primarului Sectorului 6; 

- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6;
- dl Dubălaru Lucian, consilier local, președinte de ședință.

Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  președinte  de  ședință: Bună  seara
stimați colegi! Am onoarea să mai fim colegi pentru încă un punct pe ordinea de
zi, până când vom propune și aproba un nou președinte de ședință. Primul punct de
pe ordinea de zi este aprobarea procesului verbal al ședinței. 

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Nu, nu,
întâi discutăm ordinea de zi a şedinţei. 
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Dl Ioniță Răzvan Gabriel,  președinte de ședință: Ordinea de zi
afişată, dacă există discuţii pe baza ei? Vă rog, d-na Butacu!

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Bună ziua! Solicit
introducerea  pe  ordinea  de  zi  a  proiectului  privind  amplasarea  de  către
Administrația  Piețelor  Sector  6  a  unor  construcții  provizorii  în  proximitatea
piețelor pentru desfășurarea comerțului agroalimentar. Proiectul a fost depus de
mine pe data de            11 noiembrie. Vă mulţumesc!

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Îmi cer scuze! Nu am
avut efectiv timp să citesc acest proiect și rugămintea mea este să ne vedem mâine
sau poimâine, când vreţi dvs., să discutăm şi cu Marius Lăcătuş şi să vedem dacă
poate fi îmbunătăţit sau dacă poate crea cine ştie ce probleme. Aveţi promisiunea
mea fermă spusă de aici de la microfon, că o să-l punem data viitoare pe ordinea
de zi, ca să nu apară alte probleme şi să-l punem perfect sau dacă este perfectibil şi
îmi cer încă odată scuze că nu am apucat să mă uit pe el. Deci, dacă vreţi mâine
sau vineri, vă stau la dispoziţie să ne întâlnim cu directorul Administraţiei Pieţelor.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Sigur,  sunt  de
acord, doar cu rugămintea de a avea în vedere că timpul s-a stricat și că oamenii
stau în frig. Eu am fost în pieţe şi am discutat cu ei şi  sunt,  pe lângă condiţii
insalubre şi condiţii meteo în care nu îşi pot desfăşura activitatea.

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Vorbim  după  şedinţă,
mâine după prânz îl chem pe dl Lăcătuş şi dvs. veniţi şi discutăm proiectul acesta.

D-na Butacu Simona Valentina consilier local: Mulţumesc frumos,!
Sigur, sigur, perfect. Mulţumesc frumos!

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Deci, nu-l mai puneţi pe
ordinea de zi vă rog, da, ca să-l discutăm mâine. Vă mulţumesc mult!

Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  președinte  de  ședință:  Bun.  Alte
propuneri? Dl Primar Ciucu.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Am eu să vă propun un
proiect pe ordinea de zi, este chiar o urgenţă. Este vorba despre posibilitatea de a
depune un proiect pentru a obţine fonduri nerambursabile, proiectul se numeşte
“Consolidarea  capacităţii  de  gestionare  a  pandemiei  generată  de  virusul
SARS-COV-2  la  nivelul  unităţilor  de  învăţământ  de  pe  raza  Sectorului  6  al
Municipiului Bucureşti” şi a cheltuielilor legate de proiect. Practic, este vorba de
un proiect pentru achiziţia de tablete, nu, nu este vorba de tablete, cel cu măşti şi
dezinfectante.  Ideea  care  este,  proiectul  este  gata  şi  dacă  mai  stăm  până  la
următoarea şedinţă pe care o s-o avem în prima parte a lunii decembrie, pierdem
timp şi atunci, din câte îmi dau seama, contează la ceea ce se va finanţa și ordinea
în care se depun proiectele, primul venit, primul servit. Dat fiind că proiectul este
deja gata, nu are rost să mai stăm cu el şi să nu-l depunem mâine practic şi să-l
depunem peste alte două, trei săptămâni, când o să ne revedem. Deci, cu voia dvs.,
v-aş propune să introducem şi acest proiect pe ordinea de zi. Da, da şi de asemenea
vă propun...,  bine ele trebuie să fie votate separat.  De asemenea, vă propun să
retragem de pe ordinea de zi proiectul prin care nominalizăm în acest moment...,
punctul  10, Proiect  de  hotărâre  privind  nominalizarea  reprezentanţilor
Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale  unităţilor  de
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învăţământ  preuniversitar  de  stat  din  Sectorul  6  al  Municipiului  Bucureşti,
nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de
administraţie ale unităţilor de învăţământ profesional și tehnic din Sectorul 6 al
Municipiului Bucureşti, nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6
în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ particular şi confesional
din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, precum și în Consiliul de administrație
al Casei Corpului Didactic a Municipiului București. Ideea este că trebuie să ne
pregătim puţin mai mult până să vedem pe cine putem reprezenta şi  care sunt
condiţiile legale pe care trebuie să le respecte aceştia. Deci, o să amânăm şi acest
proiect de pe ordinea de zi până data viitoare.

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  consilier  local:    Dacă  îmi
permiteţi,  o  să  propun  și  retragerea  punctului  9, cel  legat  de...,  ele  sunt,  au
legătură, mă rog, logică între ele, unul este legat de comisiile de evaluare şi altul
legat de consiliile de administraţie.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Bun! Ideea este să ne
pregătim puţin mai bine pentru că suntem cu toţii la început şi trebuie să respectăm
condiţiile legale. Vă propun și retragerea punctului 9 şi 10 de pe ordinea de zi  și
introducerea acelui punct și trebuie să votăm pe fiecare individual.

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Alte observații,
dacă mai sunt? Vă rog!

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Eu  aș  vrea  să  fac  o
observație referitor la cererea de finanțare, la proiectul pentru cererea de finanțare
și aș vrea să spun că una dintre preocupările noastre, ale grupului P.S.D. , a fost și
este  în  continuare  găsirea  de  resurse  financiare,  nu  numai  pentru  combaterea
COVID, dar și pentru celelalte priorități ale cetățenilor sectorului 6 și, da ,vom fi
de acord cu introducerea acestui punct pe ordinea de zi și ar trebui chiar să vă
grăbiți,  astfel  încât  să  nu  pierdem  niciun  minut  prețios  pentru  obținerea  unei
finanțări, cu referire la acest subiect.Vă mulțumesc!

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Dacă nu mai sunt
alte luări de poziție, vă propun să votăm pe rând cele trei propuneri. 

Prima propunere  este retragerea punctului  9:  Proiect de hotărâre privind
nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  comisiile  pentru
evaluarea și asigurarea calității din unitățile de învățământ preuniversitar de stat,
particular și confesional din Sectorul 6 al Municipiului București.

 Cine este pentru? 20 de voturi pentru. Cine este împotrivă? Nimeni. Cine se
abține? Nimeni. Proiectul a fost retras. 

Propunem  retragerea  proiectului  nr.  10:  Proiect  de  hotărâre  privind
nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de
administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al
Municipiului Bucureşti, nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6
în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ profesional și tehnic din
Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, nominalizarea reprezentanţilor Consiliului
Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale  unităţilor  de  învăţământ
particular şi confesional din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, precum și în
Consiliul de administrație al Casei Corpului Didactic a Municipiului București.  

Cine este pentru? Vă rog!

3



Dl Tomescu Constantin,  consilier  local: Deci,  vreau să  vă  atrag
atenția că la nivelul școlilor există în fiecare zi decizii de luat și cred că noi, cei din
consiliul local, trebuie să fim cât mai repede reprezentanți la nivelul fiecărei școli
pentru  că  se  iau  decizii,  acum nu prea  multe,  dar  se  iau  decizii  referitoare  la
venirea  sau  la  plecarea  din  școală,  la  învățământul  online  și  așa  mai  departe,
datorită situației actuale și cred că trebuie să o reluăm cât mai repede. Nu avem
nimic împotrivă să discutăm chiar astăzi, dar eu zic că e necesar să fim acolo, așa
că ar trebui să ne gândim la acest aspect.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Din păcate, nu suntem
toți din consiliu pregătiți, de aceea vă propun nu mai târziu de luna decembrie,
deci,  încă două, trei săptămâni să mai fie această situație,  că v-am zis că vom
organiza o ședință de consiliu în prima parte a lunii decembrie. Aceasta înseamnă
că  până  pe  15  decembrie  o  să  avem o şedință  de  consiliu  și  o  să  avem deja
reprezentanții noştri în acest consilii de administrație.

 Dl Tomescu Constantin, consilier local: Vreau să vă spun ca viața
merge mai departe și oamenii de acolo trebuie reprezentați, doar atât vă spun.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Da, da, trei săptămâni
maxim...

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Două,  trei  săptămâni  e
mult, dar...

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Vă rog, colegii de
la U.S.R..

Dl Zainea Gicu, consilier local: Într-adevăr, este important să avem
oameni în consilii, să vedem deciziile de acolo, dar viața merge înainte, numai că
în momentul de față, viața merge înainte în mediul online și deciziile în momentul
de față, cu cine intră și iese din școală, rămân probabil pe primăvară. Mulțumesc!

Dl Pană Traian, consilier local:  Bună ziua! Aș dori să-i transmit
colegului următorul mesaj: noi, cei care am mai fost în consiliu, am ținut sedințele
tot online, toate deciziile care au fost în cadrul școlilor au fost sedințe pe Zoom, în
online, deci nu trebuie să participăm fizic, în școală, pentru a lua acele decizii.
Mulțumesc!

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Bun! Voi supune
la vot acest punct și după aceea vreau să fac o mică rectificare la punctul anterior. 

Cine este pentru scoaterea proiectului numărul 10? 16 voturi pentru. Cine
este împotrivă? Cine se abține? 6 abțineri.  (dl Bordei, d-na Butacu, dl Iacob, dl
Pană,                 dl Simion, dl Tomescu). Proiectul a fost retras. 

Un mic amendament. Pentru votul anterior, mi-a fost atrasă atenția că au
fost 22 de voturi, nu le-am numărat corespunzător, deci, prima dată au fost 22 de
voturi pentru.
        Al treilea punct este introducerea pe ordinea de zi a proiectului propus de
dl Primar Ciucu. Dacă mai sunt alte discuții? Nu mai sunt. Cine este pentru? Cel
cu  şcolile,  cu  covidul  cu  materialele,  cu  măştile.  Voturi  pentru?  22  de  voturi
pentru. Abțineri? Împotrivă? Bănuiesc că nu sunt pentru că suntem toți 22.
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Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6: Vă
propun să-l introducem în locul punctului 9.

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Proiectul a fost
introdus în locul punctului 9 și punctul 11 va deveni punctul 10, ş.m.a.d..
       Vreau să vă propun să votăm în ansamblu ordinea de zi. 
Cine este pentru?  Cu 22 de voturi pentru, 0 voturi împotrivă și 0 abțineri, ordinea
de zi a fost aprobată.

Trecem  la  primul  punct,  aprobarea  procesului  verba  al  ședinței  de
constituire din data de 22.10.2020 și a procesului verbal al ședinței ordinare din
data de 04.11.2020.

Are cuvântul Dl Demirel, Secretarul General al Sectorului 6.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor și domnilor consilieri, avem de supus la vot procesul verbal al ședinței
de constituire din 22 octombrie pe care o supun votului dvs.. Voturi împotrivă?
Abtineri? Voturi pentru? Cu 22 de voturi pentru, procesul verbal a fost aprobat. Și
de asemenea, procesul verbal al ședinței ordinare din data de 04.11.2020. Voturi
împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 22 de voturi pentru, procesul verbal a fost
aprobat. Mulțumesc! D-le președinte, aveți cuvântul!

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Vă mulțumesc,
d-le Secretar! Cele două procese verbale au fost aprobate.

Trecem  la  punctul  2  de  pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind
alegerea președintelui de ședință pentru următoarele trei luni. 

Aștept propuneri din partea dvs..

 Dl  Bunea  Florin,  consilier  local:  Din  partea  grupului  P.N.L.,  îl
propunem pe dl Dubălaru Lucian.

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, președinte de ședință: Mulțumesc! Alte
propuneri? Nu sunt. Propun să votăm cu vot deschis. Cine este împotrivă? Nimeni.
Cine se abține? Cine este pentru? Cu 22 de voturi pentru, dl Dubălaru Lucian a
fost ales în calitate de președinte pentru urmatoarele trei luni, așa că vă invit la
prezidiu, d-le Dubălaru.

Supun la vot proiectul în ansamblu.  Cine este împotrivă? Abţineri? Cine
este pentru? Cu 22 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Dl  Dubălarul  Lucian,  președinte  de  ședință: Bună  seara,  dragi
colegi! Mulțumesc pentru încrederea acordată! În continuare vom supune votului
dvs. celelalte puncte de pe ordinea de zi. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Ceremonia de depunere a jurământului
de către consilierii locali supleanți aleși pe lista Partidului Social Democrat și
anume,                   dl Coșcodaru Iulian Mihai, dl Petcu Sorin și pe lista Partidului
Național Liberal               dl Pencu Alexandru.

5



Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Dl Coșcodaru Iulian Mihai, vă rog, poftiți la pupitru!

Dl  Coșcodaru  Iulian  Mihai,  consilier  local:  Eu,  Mihai  Iulian
Coșcodaru, „Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot
ceea ce stă în puterile și  priceperea mea pentru binele locuitorilor Sectorului 6 al
Municipiul București. Așa să-mi ajute Dumnezeu!” Mulţumesc!

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Dl Petcu
Sorin, vă rog! 

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local: Eu,  Petcu  Sorin,  „Jur  să  respect
Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea ce stă în puterile și
priceperea mea pentru binele locuitorilor Sectorului 6 al Municipiul București. Așa
să-mi ajute Dumnezeu!”

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Dl Pencu
Alexandru, vă rog!

Dl Pencu Alexandru, consilier local: Eu, Pencu Alexandru, „Jur să
respect  Constituția  și  Legile  țării  și  să  fac  cu bună credință  tot  ceea ce  stă  în
puterile și  priceperea mea pentru binele locuitorilor Sectorului 6 al Municipiul
București. Așa să-mi ajute Dumnezeu!” Mulţumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Felicitări noilor colegi
şi mult succes în continuare! 

Propun să trecem mai departe pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
aprobarea Organigramei și a Statului de Funcții ale Administrației Domeniului
Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6.

Dacă sunt discuții? Vă rog!

Dl Maxim Ioan Ovidiu, consilier local:  Doresc să precizez că mă
abţin de la dezbatere şi de la vot.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Dacă se poate, doresc şi eu
să intervin. D-le Primar, d-le Secretar, d-le preşedinte, stimaţi colegi din consiliu,
stimaţi spectatori din mediul online, am să justific abţinerea mea şi a colegilor mei
din grupul P.S.D. al Consiliului Local al Sectorului 6 cu privire la acest proiect sau
vot împotrivă, în ceea ce priveşte A.D.P.D.U. Sector 6. Din câte probabil v-aţi dat
seama şi sper să   vă daţi seama cât mai rapid de chestia aceasta, dacă nu v-aţi dat
încă seama, dar sunt convins că v-aţi dat seama, A.D.P.D.U. Sector 6 este una
dintre  cele  mai  importante  direcţii  din  cadrul  Primăriei  Sector  6,  aflate  în
subordinea Consiliului Local  Sector 6 şi aici mă refer la impactul pe care îl are
A.D.P.D.U.  Sector  6  în  bunăstarea  cetăţenilor  sectorului  6  și  tocmai  de  aceea
consider că, nu numai că nu trebuiau luate de acolo posturi, în speță sunt chiar
şapte  posturi  de  muncitori  calificaţi  şi  necalificaţi  şi  un  post  de  magazioner,
consider că această organigramă ar trebui mărită, având în vedere impactul A.D.P.
Sector 6 asupra bunăstării cetăţenilor și tocmai din cauza aceasta, sper eu, ca pe

6



viitor să vă gândiţi să măriţi organigrama, pentru că acolo sunt oameni de calitate
care chiar muncesc în slujba cetăţenilor și care au realizat şi sunt convins că vor
realiza în continuare proiecte benefice pentru cetăţenii sectorului 6. D-le Primar,
cu acordul dvs., vă rog să luaţi în calcul, dacă se poate, acest lucru, poate chiar să
măriţi organigrama.            Vă mulţumesc frumos!

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Stimate  coleg,  aveţi
dreptate!  Sunt  dator   cu  o  explicaţie  pe  care  trebuie  să  vi-o  dau.  Această
modificare a fost pentru a putea aduce în aparatul primăriei nişte posturi de care au
nevoie  atât  primarul,  cât  şi  viceprimarii  în  cabinetele  lor,  dar  în  rest  este  o
chestiune doar tehnică de scurtă durată, pe care o v-om rezolva în viitorul apropiat,
nu foarte îndepărtat, din contră o să mărim şi schema A.D.P.D.U. Sector 6 şi chiar
vreau  să  fie  o  instituție  mult  mai  eficientă.  Deci,  aceasta  este  justificarea  pur
tehnică, am avut de luat de undeva şi aici erau libere aceste posturi, deci, nu este
ceva care să dureze. Vă respect votul, dar eram dator cu aceste explicaţii, ca să ştiţi
de ce am făcut acest lucru şi o să vedeţi că aceste posturi se găsesc, pentru că nu
putem să-i lăsăm nici pe viceprimari, nici pe primar, fără cabinete cu care să îşi
poată duce activitatea la îndeplinire.

Dl Simion Eduard Paul, consilier local: Dacă se poate, suntem de
acord  să  refaceţi  Organigrama  Primăriei  Sectorului  6  conform  noului
Cod administrativ, e corect să întemeiaţi și cabinetele viceprimarilor şi plus de
aceasta, să măriţi cabinetul dvs., aşa cum zice noul Cod administrativ, numai că
noi  considerăm  că  puteaţi  să  luaţi  poate  doar  un  post  de  la  A.D.P.  şi  nu  de
muncitor,  poate  să  luaţi  din  fiecare  direcţie  câte  un  post.  Vă  spun  faptul  că
angajările în cadrul A.D.P.D.U. Sector 6, după cum bine ştiţi şi absolut la celelalte
administraţii locale şi celelalte direcţii, bineînţeles, au fost sistate pe perioada stării
de alertă, conform Legii  nr. 55, dată în luna mai de către Guvern şi din cauza
aceasta, aceste posturi au fost vacante, nu s-au putut face angajări, dar încă o dată,
repet, A.D.P.D.U.                    Sector 6 este una dintre cele mai importante direcţii
acolo unde lucrează oameni profesionişti şi dedicaţi pentru locuitorii Sectorului 6.
Vă mulţumesc frumos!

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Încă vă mai datorez o
explicaţie.  Nu se va  vedea  lipsa  acestor  posturi  pe  o  perioadă  scurtă  de  timp,
pentru că A.D.P.D.U. Sector 6 are contracte prin care angajează sute sau zeci, cel
puţin zeci  de persoane,  contracte cu firme, firme care ne aduc forţă de muncă
suplimentară pentru obiectul de activitate al acestei administraţii, adică ne-am uitat
atent ca să nu...,  şi plus că efectul este pe o perioadă scurtă de timp.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință: Dacă  mai  sunt  alte
completări? Vă rog, dl Bunea!

Dl Bunea Florin, consilier local: Vreau să fac precizarea că aceste
posturi sunt vacante de foarte mult timp şi din câte ştiu, chiar au fost scoase la
concurs şi nu s-a prezentat nimeni.
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Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință: Dacă  mai  sunt  alte
completari? Nu mai sunt. 

Supun  la  vot  Anexele  acestui  proiect.  Cine  este  împotrivă?  8  voturi
împotrivă. (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl
Simion,                   dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru? Cu 16 voturi
pentru, Anexele au fost aprobate. 

Supun  spre  aprobare proiectul  de  hotărâre  în  ansamblul  său.  Cine  este
împotrivă? 8 voturi împorivă. (dl Bordei,  d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob,
dl Pană, dl Petcu, dl Simion, dl Tomescu).  Abţineri? Voturi pentru? Cu 16 voturi
pentru, proiectul a fost adoptat.

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6: În  Consiliul  General
niciodată nu am votat separat Anexele. Erau parte integrantă.

 
Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință: Următorul  punct pe

ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de
Funcţii și a Regulamentului de Organizare și Funcționare al Primăriei Sectorului
6 al Municipiului București. 

Discuţii? Vă rog!

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local: Acelaşi  lucru  vreau  să
menţionez. Împreună cu colegii mei, grupul P.S.D., deci, d-le Primar, noi suntem
de acord  că  refaceti  organigrama pentru  că  aşa  spune noul  Cod administrativ,
vreau să nu se înţeleagă greşit, că nu suntem de acord cu lucrul acesta, foarte bine,
vă faceți  cabinetul  mai mare,  își  fac cabinet  cei  doi  viceprimari,  așa cum zice
Codul administrativ și se transferă posturile respective. Rugămintea mea la dvs.
este să întețelegeți și cu toții să înțelegem că A.D.P.D.U. Sector 6 are nevoie de
oameni și  de un strat de bineînțeles pentru cetăţenii Sectorului 6 şi  tocmai din
cauza aceasta ni se pare ne la locul ei decizia de a lua opt posturi şi mai ales şapte
de muncitori. Deci, tot la fel, o să votăm împotrivă tocmai din cauza aceasta, că s-
au luat de la A.D.P..      Vă mulţumesc frumos!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Alte comentarii? Nu
sunt. Supun la vot Anexele proiectului de hotărâre. Cine este împotrivă? 8 voturi
împotrivă.  (dl  Bordei,  d-na Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,
dl Simion, dl Tomescu). Abţineri? Pentru? Cu 17 voturi pentru, Anexele au fost
aprobate. 

Supun la vot proiectul în ansamblu. Cine este împotrivă? 8 voturi împotrivă.
(dl  Bordei,  d-na Butacu,  dl Coșcodaru,  dl Iacob, dl  Pană, dl  Petcu, dl  Simion,
dl Tomescu).  Abţineri? Pentru? Cu 17 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul  punct  pe ordinea  de zi:  Proiect  de  hotărâre  privind alegerea
Viceprimarului Sectorului 6 care exercită primul calitatea de înlocuitor de drept
al Primarului Sectorului 6.

Aş avea o propunere pentru dvs., dacă am putea să avem aceaşi comisie de
numărare a voturilor ca şi data trecută.

       Dl Tomescu Constantin, consilier local: Nu se schimbă comisia de
validare până la sfârşitul mandatului, decât dacă vrem noi s-o schimbăm.
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Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  O
precizare este doar de numărare a voturilor nu şi de validare, că validarea acum se
face la judecătorie.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Deci, comisia ad hoc
de numărare a voturilor este formată din Zainea Gicu, Volintiru Cătălin, Trăistaru
Nicoleta Veronica, Maxim Ioan Ovidiu şi Bordei Niculaie. 

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Cu menţiunea că primul
viceprimar  care  va  fi  votat,  va  fi  şi  înlocuitorul  de  drept  al  Primarului.
Propuneri, vă rog!

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local:  Grupul  P.S.D.  îl  propune  pe
dl Bordei Niculaie.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Alte propuneri? Grupul
U.S.R.-P.L.U.S.?

D-na  Ștefan  Mihaela  Ana  Maria,  consilier  local: Grupul
U.S.R.-P.L.U.S.  îl  propune  pe  Gâdiuţă  Alexandru  Valeriu,  nu  este  cel  mai  în
vârstă, dar este cel mai experimentat.

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumim! Alte
propuneri? Nu sunt.   Propun o pauză pentru a avea timp secretariatul tehnic să
pregătească buletinele de vot. Mulţumesc!

Pauză
Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Sunteţi de acord să facem

acum şi propunerea pentru al doilea viceprimar, tocmai ca să mai câştigăm timp?
Da? Bun!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Propun să supunem la
vot şi proiectul de hotarâre privind alegerea viceprimarul Sectorului 6, al doilea
viceprimar al Sectorului 6. Propuneri din partea P.S.D.?

Dl Petcu Sorin, consilier local: Grupul P.S.D. îl propune pe dl Iulian
Coşcodaru.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Alte  propuneri,  vă
rugam!  Din partea grupului U.S.R.? 
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Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  consilier  local:    Grupul
U.S.R.-PLUS, o propune pe d-na Ştefan Mihaela Ana Maria. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Alte propuneri, vă rog?
Nu sunt. Zece minute pauză pentru pregătirea buletinelor de vot. Mulțumesc!

Pauză

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor  şi  domnilor  consilieri,  o  să  vă  reamintesc  procedura  de  vot.  Pe
buletinul de vot sunt cele două persoane nominalizate şi sintagma „DA” şi „NU”
pentru fiecare dintre cei propuşi, iar în căsuţele libere se va scrie cuvântul „DA”
sau „NU”. Unde nu este nimic menţionat în aceste căsuţe, votul va fi anulat şi
acolo unde este menționată în ambele căsuțe sintagma  „DA” sau „NU”, la fel, va
fi anulat.

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primar  Sector  6:  Deci,  să  reluăm,  da,  că  e
important. Scriem cuvântul „DA” chiar dacă în capul de tabel apar deja „DA”, mai
scriem şi noi „DA” şi „NU”, la fel, ok, scriem cu pixul „DA” şi „NU”.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Pentru
primul proiect de hotărâre am să strig în ordinea prezenței. 

Consilierii  locali  își  exprimă  votul  pentru  proiectul  de  hotărâre  privind
alegerea Viceprimarului Sectorului 6 care exercită primul calitatea de înlocuitor
de drept al Primarului Sectorului 6, iar Comisia de numărare a voturilor se retrage
pentru constatarea rezultatelor.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Să
trecem la alegerea următorului viceprimar, la fel am să vă strig în ordine alfabetică
pentru a vă ridica buletinul de vot. 

Consilierii  locali  își  exprimă  votul  pentru  proiectul  de  hotărâre  privind
alegerea  Viceprimarului  Sectorului  6,  iar Comisia  de  numărare  a  voturilor  se
retrage pentru constatarea rezultatelor.

D˗na  Trăistaru  Nicoleta  Veronica,  consilier  local: Rezultatul
votului pentru alegerea Viceprimarului Sectorului 6 care exercită primul calitatea
de  înlocuitor  de  drept  al  Primarului  Sectorului  6 este  următorul:  dl  Bordei
Niculaie, 7 voturi, dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, 17 voturi. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:   Având  rezultatele
votului propun spre aprobare proiectul privind alegerea Viceprimarului Sectorului
6 care exercită primul calitatea de înlocuitor de drept al Primarului Sectorului 6,
respectiv dl Gâdiuță Alexandru Valeriu. Supun la vot proiectul în ansamblu. Cine
este împotrivă? 8 vouri împotrivă. (d-na Butacu, dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Iacob,
dl Pană, dl Petcu, dl Simion, dl Tomescu). Cine se abține? Cine este pentru? Cu 17
voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat.
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Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:

Dl Gâdiuță, vă rog să luați loc la prezidiu. 

D˗na  Trăistaru  Nicoleta  Veronica,  consilier  local: Rezultatul
votului pentru alegerea Viceprimarului Sectorului 6. Dl Coșcodaru Mihai Iulian, 8
voturi și d˗na Ștefan Mihaela Ana Maria, 17 voturi.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:   Supun  votului
proiectul  de  hotărâre  privind  alegerea  Viceprimarului  Sectorului  6,  respectiv
doamna Ștefan Mihaela Ana Maria. Cine este împotrivă? 8 voturi împotrivă. (d-na
Butacu,                          dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl
Simion,                                                    dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt. Cine este
pentru? Cu 17 voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Doamna
Ștefan, vă rugăm să luați loc la prezidiu.

Dl Dubalaru Lucian,  președinte de ședință:  Punctul  următor pe
ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție pe
trimestrul 3 al Sectorului 6 pe Municipului București pe anul 2020. 

Discuții vă rog?
 

Dl Alexandru Bojdan, consilier local: Bună seara! Aș avea câteva
observații  și  întrebări  atât  pe  formă  cât  și  pe  fond.  Nu  știu  dacă  dl  Director
Manolache, este cu noi?

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Nu, nu
este cu noi, de asemeni nu sunt prezenți nici alți directori din cauza faptului că
suntem foarte mulți deja în sală, deci, dacă aveți întrebări și vreo interpelare pentru
dl Director Manolache, le spuneți, le preluăm prin procesul verbal și le primiți în
scris în cel mai scurt timp. 

Dl Bojdan Alexandru, consilier local: Ok. Aveam aceste întrebări,
întrucât  în  cadrul  Comisiei  Buget l-am avut  ca invitat  pe dl  Manolache și  am
obținut parțial răspunsuri la aceste întrebări, întrucât dumnealui a trebuit să plece
la un moment dat, la chemarea d-lui Primar, probabil era o problemă destul de
urgentă, dar dacă se poate, pe viitor,  cumva, să beneficiem de sprijinul acestor
conducători de instituții și să primim răspunsurile în timpul ședințelor de comisie,
ca să putem da aviz conform cu realitatea și să primim informații complete. Sunt
câteva observații atât pe formă, i-am transmis și d-lui Director că, îmi cer scuze,
forma anexelor ar trebui să fie în format editabil așa încât orice cetățean să poată
consulta situația financiară pe larg și să poată trage concluziile aferente.  În final,
am observat că în mapa ședinței de astăzi am primit anexele în format editabil și în
tab-uri separate pe cheltuieli venituri și așa mai departe. Aș avea o întrebare sau o
doleanță, ca un format similar să fie postat și pe site în dezbatere publică așa încât
orice  cetățean să  poată  consulta  aceste  date.  Apoi,  am sesizat  niște  restanțe  la
veniturile fiscale și drepturi de încasat din anii precedenți, atenție, pe anul în curs,
veniturile sunt la un procentaj foarte bun, dar pe anii precedenți avem restanțe și
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aveam câteva întrebări și anume, dacă s-a început executarea acestor restanțe sau
nu?  La fel, este o întrebare la care am primit parțial răspunsul despre subvențiile
la stat,  sperăm ca în anul fiscal bugetar nou, să atragem mai multe subvenții și în
timp util ca să desfășurăm  investițiile necesare pentru sector, cum a spus și dl
Primar la început despre sumele atrase de la UE,  la fel trebuie să facem progres,
procentajul  de  7,99%  actual  nu,  este  la  nivelul  dorit  pentru  un  sector  al
Municipiului București  care are multe nevoi.  Aș mai avea și  alte întrebări,  dar
întrucât nu sunt cu noi prezenți  directorii  instituțiilor care pot răspunde, le voi
adresa ulterior,  probabil  în  scris.  Vă mulțumesc și  vă stau la  dispoziție  pentru
altele.

Dl Petcu Sorin, consilier local: Stimabilul coleg ar trebui să știe că
de  astăzi  are  doi  Viceprimari,  care  sunt  în  executiv  și  inclusiv  ei  pot  să  dea
răspunsuri.  De asemenea,  sedintele comisiilor sunt  ședințe publice,  cu acceptul
președintelui. Deci, dacă vreo persoană este interesată de a participa, fără nicio
problemă, președintele comisiei poate să dea dreptul. În comisia de buget-finanțe
oricine poate să participe și  să înțeleg de la colegul nostru că nu votăm acum
conturile de execuție, că este împotrivă?

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Dacă  doriți  să
răspundeți.

Dl Bojdan Alexandru, consilier local:  Precizările și votul meu au
fost exprimate atât în ședința comisiei numărul unu, cât și acum. Pur și simplu,
ce-mi doream să obțin de la conducătorii acestor instituții sunt clarificări cu privire
la datele expuse în anexele acestui proiect.
 

Dl Pană Traian, consilier local: Da, mulțumesc d-le președinte! Aș
dori să ne comunicați și nouă votul comisiei de buget finanțe, ca să știm și noi.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6: Este
favorabil cu cinci voturi pentru.

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Atunci  n-am  mai  înțeles  rostul
discuțiilor. Mulțumesc!

  Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Eu  aș  vrea  să-i  spun
colegului nostru următoarele lucruri.  Unu, din 2016, cel puțin, tot ce înseamnă
buget este public pe site. Începând cu 2017, dacă nu greșesc, pe site se găsesc și
formularele în format editabil. Așa că…, așa i-am explicat și dânsului în comisie,
acum are toată puterea și poate să facă demersuri astfel încât, dacă nu se întâmplă
să le facă, dar cât am fost la conducerea primăriei și împreună cu colegii noștri de
la P.S.D., am făcut publice toate aspectele relevante  atât referitoare la buget, cât și
la celelalte acțiuni pe care le-a întreprins Primăria Sectorului 6. Vă multumesc!

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Rugămintea mea către
Biroul Tehnic, este ca tot ce se publică, mă refer la hotărârile de consiliu local, să
fie publicate cum publica Comisia Europeană, d-le Secretar. Comisia Europeană
publica în format pdf, scanat, document martor și în format editabil. Dacă tot avem
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word-ul și excel-ul le punem în format editabil ca oamenii să poată să facă analize,
să  facă  sinteze,  să  scoată  tot  ce  au  nevoie  de  acolo.  Eu  am suferit  enorm în
consiliul  general  și  mă usturau ochii când aveam de citit  pe laptop cearceafuri
întregi de date și îmi făceam foarte greu munca de consilier general. Deci, nu e
niciun fel de problemă, da, foarte bine punem acolo documentul scanat, ca martor,
în caz că cineva face modificări pe el şi document editabil ca toată lumea să aibă
acces la el, da? Le punem si pe site. Mulţumesc!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Dacă  mai  sunt  alte
intervenţii? Nu mai sunt.

Vă supun la vot Anexele proiectului.  Cine este împotrivă? Abţineri?  Cine
este  pentru?  Cu  25  de  voturi  pentru,  Anexele  au  fost  aprobate.

Vă  supun  la  vot  proiectul  în  ansamblu.  Cine  este  împotrivă?  Cine  este
pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

După cum aţi  votat la începutul sedinţei, în locul punctului 9 o să avem
proiectul de hotarâre privind aprobarea proiectului  consolidarea capacităţii de
gestionare a pandemiei generată de virusul SARS-COV2 la nivelul unităţilor de
învăţământ pe raza Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti şi al cheltuielilor legate
de proiect. 

Discuţii? Cine doreşte să intervină? Nu sunt discuţii. 
Supun votului proiectul de hotărâre. Cine este împotrivă? Abţineri? Pentru?

Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.
 Punctul 10:  Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei Sociale de
analiză a cererilor de locuinţă şi repartizare a locuinţelor, stabilirea numărului
membrilor, structurii pe specialități şi atribuţiilor acesteia.

Discuţii? Vă rog!

Dl  Gâdiuță  Alexandru Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Vă
mulţumesc!  Din  partea  grupului  U.S.R.-PLUS  avem  următoarele  propuneri:
colegii mei, Marius Ungureanu și Gicu Zainea.
 

  Dl Tomescu Constantin, consilier local: Din partea grupului P.S.D.,
Traian Pană şi Aurelia Surulescu.

Dl Enache Adrian Nicolae:  Din partea grupului P.N.L., Alin Copaci
şi Răzvan Ioniţă ca şi membru supleant.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamenelor  şi  domnilor  consilieri,  o  precizare.  Haideţi  mai  întâi  de  toate  să
stabilim câţi membri ai consiliului vor face parte din această comisie, unele au fost
5, unele au fost 7. Rămâne acelaşi număr sau doriţi să-l modificăm? Pentru că în
titlu este vorba despre hotărârea şi stabilirea numărului membrilor…

Discuţii sală 

Dl Pană Traian, consilier local:  D-le Primar, domnilor, vin cu un
amendament la acest proiect, propun să facă parte 7 consilieri din cadrul acestei
comisii.  Mulţumesc! 
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Discuţii în sală

Dl Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului 6:  Şi nu
numai  din  aparatul  primarului,  ci  şi  din  celelalte  direcţii  aflate  în  subordinea
consiliului local.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Eu nu înţeleg unde este
problema. Toată lumea agrea 7, dvs. propuneţi 7, care este problema, nu înţeleg. 

Dl Pană Traian, consilier local: Dl Secretar a spus că nu sunt trecuți
7, de aceea am venit cu acest amendament. Dacă sunt trecuți 7, rămân 7.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Bun, 7.

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Ok. Alte propuneri?

Discuții în sală
 

Dl Pană Traian,  consilier  local: D-le  președinte,  deci,  sunt  două
opțiuni, ori prin vot secret ori prin vot deschis și acum dvs. propuneți consiliului să
supunem la vot prin vot deschis sau prin...

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Ok. Având în vedere
discuțiile din consiliu, supun la vot metoda de votare prin vot deschis.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:  V-aş
ruga 5 minute pauză ca să stabilim toate aspectele.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Deci, acum votăm ca să
votăm deschis şi cu asta basta.

Discuţii în sală 

 Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:   Nu
cred că legea permite vot deschis pe persoană.

Dl Pană Traian, consilier local: Pentru legalitate,  supuneți  la  vot
ambele variante. 

Dl  Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Supun la  vot  votul
deschis  pentru  această  comisie.  Cine  este  împotrivă?  Abțineri?  3  abțineri.
(dl  Gâdiuță,  d-na  Mitran,  dl  Zainea).  Voturi  pentru?  Cu  22  de  voturi  pentru,
propunerea a fost aprobată.

Supun  la  vot  propunerea  U.S.R.  pentru  dl  Marius  Ungureanu.  Voturi
împotrivă? Abțineri? Voturi  pentru? Cu 25 de voturi pentru,  propunerea a fost
aprobată. 

Voturi  pentru  dl  Zainea  Gicu.  Cine  este  împotrivă?  Un  vot  împotrivă.
(d-na Butacu). Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, propunerea a fost
aprobată. 
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Dl Pană Traian, consilier local: D-le președinte,  mă scuzați!   Să
specificați cine a votat împotrivă ca să se consemneze în procesul verbal.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Simona Butacu a
votat împotrivă, împotriva domnului Zainea Gicu.
 Propunerea P.N.L., dl Alin Copaci. Cine este împotrivă? Un vot împotrivă.
(d-na Butacu). Abțineri? Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, propunerea a fost
aprobată. 

Reprezentatul  P.N.L.,  dl  Răzvan  Ioniță.  Voturi  împotrivă?  Zero  voturi
împotrivă.  Abțineri?  Zero  abțineri.  Voturi  pentru?  Cu  25  de  voturi  pentru,
propunerea a fost aprobată. 

Propunerea  grupului  P.S.D.,  d-na  Surulescu  Aurelia.  Voturi  împotrivă?
Abțineri? O abținere. (dl Gicu Zainea). Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru,
propunerea a fost aprobată. 

Propunerea P.S.D., dl Pană Traian. Voturi împotrivă? Abțineri? O abținere.
(d-na Mitran). Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, propunerea a fost aprobată. 
 Propunerea  P.M.P.,  d-na  Trăistaru.   Voturi  împotrivă?  Abțineri?  Voturi
pentru? Cu 25 de voturi pentru, propunerea a fost aprobată. 

Dl  Pană Traian,  consilier  local: D-le  președinte,  să  votați  anexa
proiectului  cu  propunerile,  anexa  în  integralitate  și  după  aceea  proiectul  în
ansamblu.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Vă  supun  la  vot
Anexele proiectului. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi
pentru, Anexele au fost aprobate. 
 Vă supun la vot proiectul. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 25
de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat.

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea
membrilor titulari şi a membrilor supleanţi ce vor face parte din Comisia pentru
Vânzarea Spaţiilor  Comerciale  sau de  Prestări  de  Servicii  ce  va  funcţiona la
nivelul Sectorului 6, al municipiului Bucureşti.

Discuții? Propuneri?

 Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  consilier  local: Din  partea  grupului
P.N.L., membru titular, dl Lucian Dubălaru şi membru supleant, dl Valeriu Bunea.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:   Din
partea  grupului  U.S.R.-P.L.U.S.,  titular,  dl  Cătălin  Volintiru  și  supleant,
dl Desculţescu Alexandru.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință: Din partea grupului
P.S.D.? 

Dl Pană Traian, consilier local:  Nu avem propuneri. 

 Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință: Din partea grupului
P.M.P.?

15



 
Dl  Florescu  Ştefan,  consilier  localː Florescu  Ștefan  și  supleant

Trăistaru Nicoleta.

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Supun  votului
propunerea  pentru  vot  deschis  și  pentru  această  comisie.  Cine  este  împotrivă?
Abțineri? 9 abțineri. (dl Bojdan, dl Desculțescu, dl Gâdiuță, d-na Mitran, dl Petcu,
d-na  Ștefan,  dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea).

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Există în
Codul administrativ prevedere prin care, de regulă, votul de persoană este secret,
doar dacă Consiliul nu hotărăște astfel.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Şi vă mai spun eu un lucru
foarte  simplu.  Dacă noi  avem doi  membri  în  comisie  și  acei  doi  membri  sunt
singurii și unicii, ce să fie secret? 

 Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Deci, câte abțineri sunt?

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: 9 erau. Voturi pentru?
16 voturi pentru. 

Supun votului propunerea pentru reprezentantul U.S.R., dl Cătălin Volintiru.
Cine este împotrivă? 8 voturi împotrivă.  (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru,
dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion, dl Tomescu).  Abțineri? Voturi pentru? 17
voturi pentru.

Reprezentantul grupului P.N.L.,  dl Lucian Dubălaru. Voturi împotrivă? 8
voturi  împotrivă.  (dl  Bordei,  d-na Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl
Petcu,                      dl Simion, dl Tomescu).  Abțineri? Voturi pentru? 17 voturi
pentru.
 Propunerea grupului P.M.P., dl Ștefan Florescu. Voturi împotrivă? 8 voturi
împotrivă.  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,
dl Simion, dl Tomescu).  Abțineri? O abținere. (d-na Ștefan). Voturi pentru? 16
voturi pentru.
 Vot  pentru  supleantul  din  partea  grupului  U.S.R.-P.L.U.S,  dl  Alexandru
Desculțescu.  Voturi  împotrivă?  8  voturi  împotrivă.  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion,  dl  Tomescu).  Abțineri?
Voturi pentru? 17 voturi pentru. 

Din partea grupului P.N.L., supleant, dl Valeriu Bunea. Voturi împotrivă?
Niciun vot împotrivă. Abțineri? O abținere. (dl Petcu). Voturi pentru? 24 de voturi
pentru.
 Din  partea  grupului  P.M.P.,  supleant,  d-na  Trăistaru.  Voturi  împotrivă?
Niciun vot împotrivă. Abțineri? Voturi pentru? 25 de voturi pentru. 

Supun  votului  Anexa  hotărârii.  Voturi  împotrivă?  Abțineri?  O  abținere.
(dl Pană). Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, Anexa a fost aprobată.
 Supun votului proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? 8 voturi împotrivă.
(dl  Bordei,  d-na Butacu,  dl Coșcodaru,  dl Iacob, dl  Pană, dl  Petcu, dl  Simion,
dl  Tomescu).  Abţineri?  Voturi  pentru?  Cu  17  voturi  pentru,  proiectul  a  fost
adoptat.
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Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  O scurtă intervenţie, nu
ştiu cum au votat colegii de la U.S.R.-P.L.U.S. din moment ce nu au fost de acord
cu modalitatea de vot, aceasta este singura mea îndoială. Mulţumesc frumos!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Următorul  punct  pe
ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei Locale de Ordine
Publică Sector 6.

 Discuţii? Propuneri?

Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  consilier  local: Din  partea  grupului
P.N.L., îl propunem pe dl Adrian Enache.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:  Din
partea grupului U.S.R.-P.L.U.S., îl propunem pe dl Gicu Zainea.

 Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Din  partea  grupului
P.S.D., dl Emanuel Iacob.

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Supun propunerea de
vot deschis și pentru această comisie. Cine este împotrivă? Abțineri? Pentru? 25 de
voturi pentru. 

Supun  votului  propunea  U.S.R.-P.L.U.S.,  dl  Gicu  Zainea.  Cine  este
împotrivă? Abțineri? Pentru? 25 de voturi pentru.
 Propunerea  grupului  P.N.L.,  dl  Enache  Adrian.  Cine  este  împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? 25 de voturi pentru. 

Propunerea  grupului  P.S.D.,  dl  Iacob  Emanuel.  Cine  este  împotrivă?
Abțineri? Cine este pentru? 25 de voturi pentru.
 Supun votului Anexa proiectului. Cine este împotrivă? Abțineri? Pentru? Cu
25 de voturi pentru, Anexa a fost aprobată. 

Supun votului proiectul în ansamblu. Cine este împotrivă? Abțineri? Pentru?
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Propun 10  minute
pauză să se aerisească sala. Sunteți de acord?

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6: Cinci  minute  și
deschidem maxim geamurile.

Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Revenim în cinci minute.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Am rugat
colegii de la tehnic să invite doamnele și domnii consilieri în sală și dacă suntem
toți putem începe. Din câte observ, sunt 24 de consilieri locali, nu mai este prezent
dl Iacob.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Următorul punct pe
ordinea de zi:  proiect de hotărâre privind aprobarea de către Consiliul Local al
sectorului 6 al Municipiului București a constituirii colegiului Director la nivelul
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6.
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Discuții,  vă rog? Dacă nu sunt  discuții,  propun spre aprobare.  Cine este
împotrivă? 7 voturi împotrivă.  (dl Bordei,  d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Pană,
dl Petcu, dl Simion, dl Tomescu). Abțineri? Voturi pentru? Cu 17 voturi pentru,
proiectul a fost adoptat.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Următorul  punct  pe
ordinea de zi:  Proiect de hotărâre  privind aprobarea componenței Comisiei de
evaluare  și  selecționare  a  asociațiilor,  fundațiilor  și  cultelor  recunoscute  în
România,  acreditate  ca  furnizori  de  servicii  sociale  potrivit  legii,  precum  și
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Comisiei de evaluare și
selecționare  și  a  Grilei  de  evaluare  a  asociațiilor,  fundațiilor  și  cultelor
recunoscute în România, acreditate ca furnizori de servicii sociale potrivit legii. 

Discuții? Vă rog!

  Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Deci,  grupul  P.S.D.  îl
propune pe dl Sorin Petcu.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:    Din
partea U.S.R.-P.L.U.S., o voi propune pe colega mea, d-na Mihaela Ştefan.

Dl Ioniță Răzvan Gabriel, consilier local:  Grupul P.N.L. o propune
pe d-na Adina Nicolescu. 

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Propun și în această
situație vot deschis. Cine este împotrivă? Abțineri? 5 abțineri. (dl Gâdiuță, d-na
Mitran,                  dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). Voturi pentru? 19 voturi
pentru.

Supun votului propunerea grupului U.S.R.-PLUS, d-na Ştefan Mihaela Ana
Maria.  Cine  este  împotrivă?  Un vot  împotrivă.   (dl  Simion).  Abțineri?  Voturi
pentru? 23 de voturi pentru.

Propunerea  grupului  P.N.L.,  d-na  Adina  Nicolescu.  Voturi  împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? 24 de voturi pentru.

Propunerea  grupului  P.S.D.,  dl  Petcu  Sorin.  Voturi  împotrivă?  Abțineri?
Voturi pentru? 24 de voturi pentru.
 Supun spre votare Anexa proiectului. Cine este împotrivă? Abțineri? Voturi
pentru? Cu 24 de voturi pentru, Anexa a fost aprobată.
 Supun votului proiectul în ansamblu. Cine este împotrivă? Abțineri? Voturi
pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul punct pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
nominalizării reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în Consiliul de
Dezvoltare Regională Bucureşti – Ilfov.

Discuții? Vă rog!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:   Am o
propunere de amendament căreia îi voi da citire:  după articolul trei se adaugă
articolul patru având următorul conținut: reprezentanții Consiliului Local Sector
6 în cadrul acestui for, vor realiza rapoarte de activitate semestriale prin care vor
informa  Consiliul  Local  Sector  6  și  publicul  interesat,  despre  activitatea
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desfășurată.  Articolele  următoare  rămân  neschimbate  și  se  vor  renumerota
corespunzător.

De asemenea,  am o propunere din partea grupului  nostru,  d-na Georgeta
Mitran, pentru poziția de titular.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Alte propuneri? 
 

Dl  Ioniță  Răzvan  Gabriel,  consilier  local:   Propunere  pentru
supleant din partea grupului P.N.L, dl Dubălaru Lucian. 

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință: Alte  propuneri?  Nu
sunt.

Supun la vot amendamentul. Cine este împotrivă? Abțineri? Voturi pentru?
Cu 24 de voturi pentru, amendamentul a fost aprobat.
 Supun la vot propunerea de vot la vedere și pentru această comisie. Cine
este  împotrivă?  Abțineri?  7, abțineri. (dl  Bojdan,  dl  Desculțescu,  dl  Gâdiuță,
d-na Mitran, dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). Pentru? 17 voturi pentru.

Supun pentru aprobare propunerea grupului U.S.R.-P.L.U.S., d-na Mitran
Georgeta. Cine este împotrivă? Abțineri? Pentru? 24 de voturi pentru. 

Propun spre abrobare propunerea grupului P.N.L., dl Lucian Dubălaru. Cine
este împotrivă? Abțineri? Pentru? 24 de voturi pentru.

Supun la vot proiectul în ansamblu. Cine este împotrivă? 7 voturi împotrivă.
(dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Pană, dl Petcu, dl Simion, dl Tomescu).
Abțineri? 0 abțineri. Pentru? Cu 17 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul punct pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
proiectului “Dotarea unităţilor de învăţământ din Sectorul 6 pentru asigurarea
accesului elevilor la procesul de învăţământ în mediul online” şi a cheltuielilor
legate de proiect. 

Discuții?

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Eu aș vrea să vă întreb dacă
depuneți și acest proiect mâine, împreună cu celălalt?

Dl Pană Traian, consilier local:  Nefiind dl Primar în sală, v-aş ruga
ca unul dintre cei doi Viceprimari, să ne dea un răspuns. Mulțumim! 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:    Pot
să vă confirm că dl Iulian Gheorghe are informațiile necesare. Mulțumesc! 

Dl Pană Traian, consilier local:  Investițiile de la școli. Am înțeles!
Mulțumim!

Dl Gheorghe Iulian: Nu, nu. Este un proiect făcut în parteneriat cu
Administrația Şcolilor, dar doar Primăria ca instituție este eligibilă. Proiectul a fost
depus imediat și imediat după aprobarea proiectului în acest for de consiliu, va fi
depus chiar, probabil mâine. Mulţumesc!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Având în vedere faptul că
se încadrează la fel pentru finanțare și există posibilitatea ca să fim la primul venit,
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primul  servit,  este  important  să-l  depunem  cât  mai  repede,  aceasta  era  și
întrebarea, dacă proiectul este gata și poate fi depus mâine. În contextul acesta,
grupul P.S.D. este pentru.

 
D-na Ştefan Mihaela Ana Maria, Viceprimarul Sectorului 6: Am

avut o interpelare în sensul acesta, colegii dvs. mi-au răspuns și aș vrea să mă
asigur că am înțeles corect și că domnii și doamnele de la Administrația Şcolilor
vor  întreprinde  toate  cele  necesare  pentru  a  deconta  cheltuielile  pe  tablete  și
laptopuri,  plus  alte  materiale  sanitare  care  s-au  făcut  în  perioada  august-
septembrie,  tocmai  în  vederea  pregătirii  anului  școlar.  Din  ce-am  văzut  în
S.I.C.A.P., au fost achiziţii de tablete și laptopuri de aproape 7 milioane de lei,
doar  în  perioada  august-septembrie,  care  ele  ar  putea  conform  ordonaței  nr.
144/2020, ar putea fi eligibile dacă totul este în regulă pentru decont și aș vrea să
mă asigur că instituția va face toate demersurile necesare ca să obținem chiar și
eșalonat acei bani înapoi. Am înțeles de ce primăria a făcut achizițiile, am înțeles
că momentul era potrivit și că nu se știa de unde, cum o să vină tabletele, dar aș
vrea  să  văd  dacă  avem posibilitatea  să-i  decontăm și  dacă  facem demersurile
necesare în acest sens.

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local: Acum aveți  de două ori
mai multă putere să vedeți lucrul acesta, sunteți în executiv, puteți să discutați zi
de zi cu cei de la școli, astfel încât să faceți dvs. demersurile necesare și chiar vă
rugăm să faceți acest lucru și să aduceți bani la Primăria Sectorului 6. Mulțumim!

D-na  Ştefan  Mihaela  Ana  Maria,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Mulțumesc pentru completare!

Dl Dima Mihai, reprezentatnt Administrația Școlilor: Bună seara!
Dacă, colegii mei au confirmat că se vor face demersurile în cauză, să fiți sigură că
vom face aceste demersuri. Mai mult decât atât, o să venim ulterior și cu dovezile
şi demersurile făcute de instituția noastră. Vă mulțumesc mult! 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Dacă  nu  mai  sunt
completări,  propun  spre  aprobare  proiectul  în  ansamblu.  Cine  este  împotrivă?
Abțineri? Pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

 Următorul proiect:  Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul
General  al  Municipiului  București  de  a  întreprinde  demersurile  necesare  în
vederea inițierii  unei  hotărâri de guvern pentru transmiterea imobilelor având
numerele cadastrale 218783, 227926 și 228563, din domeniul public al statului și
administrarea  Ministerului  Apărării  Naționale,  în  domeniul  public  al
Municipiului București și administrarea Consiliului Local al Sectorului 6. 

Discuții? Vă rog, d-na Mitran! 

D-na Mitran Georgeta, consilier local: D-le președinte, mulțumesc!
Stimati  colegi,  luând în considerare proiectul privind solicitarea către Consiliul
General  al  Municipiului  București  de  a  întreprinde  demersurile  necesare  în
vederea  obținerii,  inițierii  unei  hotărâri  de  guvern  pentru  transmiterea  acestor
imobile,  formulez  următorul  amendament:  articolul  2  din  corpul  hotărârii  se
modifică  și  va  avea  următorul  conținut:  imobilele  menționate  la  Art.  1  vor  fi
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destinate  realizării  unor noi  edificii  urbane de interes public  creșă,  unități  de
învățământ preuniversitar, spații, locuri de joacă pentru copii, parcări  și adaug
eu, un Centru respiro pentru persoanele adulte cu dizabilități, etc. Ca argument
pentru acest amendament vreau să vă spun că începând cu data de 18 septembrie,
Autoritatea  Națională  pentru  Persoane  cu  Dizabilități  a  publicat  anunțul  de
participare și ghidul solicitantului pentru noul apel de proiecte adresat adulților cu
dizabilități  ca  urmare  a  aprobării  de  către  Guvernul  României  a  hotărârii  de
prelungire a finanțării și pentru 2021 a două programe de interes național foarte
importante pentru persoanele adulte cu dizabilități  și  în egală măsură și  pentru
familiile lor. Bugetul alocat pentru aceste două programe este de peste 21 milioane
de  euro.  Programul  pentru  care  eu  fac  acest  amendament  este  cel  referitor  la
înființarea de servicii de tip centre respiro pentru persoanele adulte cu dizabilități
din  sectorul  6,  un  program  pilot  prin  care  putem  avea  prilejul  de  a  oferi
persoanelor adulte cu dizabilități, dar și familiilor acestora, șanse la o viață mai
confortabilă și mai accesibilă care să răspundă unor nevoi individuale specifice
acestor  oameni,  acestor  semeni  ai  noștri  în  suferință  și  periodic  momente  de
refacere, de respire, din punct de vedere fizic și mental pentru cei care îi îngrijesc,
fie asistenti personali, asistenți personali profesioniști, tutori sau alți membri din
familie. În plus, prin acest centru am menține persoanele adulte cu dizabilități în
familie și am contribui la prevenirea instituționalizării unui deziderat european din
ce în ce mai prezent și în România. A venit timpul, dragii mei colegi, să ne gândim
și la acești oameni care de 30 de ani așteaptă în tăcere să le fie ascultată vocea și
prin vocea mea, mă fac purtătorul lor de cuvânt și vă rog, vă cer să votați acest
amendament. Mulțumesc!

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, d-le Ioniță!

Dl  Ioniţă Răzvan Gabriel, consilier local: Bună seara! Aș ruga-o
pe colega noastră să ne mai spună  încă o dată  exact  ce propune,  ca terenul și
clădirile pe care ar urma să le primim în administrare să fie folosite cu un anumit
scop sau exact în prima parte a amendamentului dv.,  vă rog, d-na Mitran, dacă se
mai poate să-l mai citiți o dată.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:  Este
vorba de o completare în lista celor posibile, celelalte obiective, să fie trecut și
acest  obiectiv  despre  aceasta  este  vorba.  Deci,  o  completare  în  plus  față  de
celelalte obiective, se va înscrie și acest posibil obiectiv.

Discuții în Sală 

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Pe
lângă acele creșe, unități școlare se va adăuga și…, 

 Dl Tomescu Constantin, consilier local: Măi oameni buni, citim în
limba română, imobilele menționate  la art.1 vor fi  destinate realizării  unor noi
edificii urbane de interes public. Ce a citit d-na Mitran este de alt interes, că nu
înțeleg?

Dl  Ioniţă  Răzvan  Gabriel,  consilier  local: Este  vorba  de  o
subliniere a importanței acestui obiectiv.
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Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Ce  să  subliniem  la
subliniere?

 Dl  Ioniţă  Răzvan  Gabriel,  consilier  local: Așa  cum  au  fost
menţionate  acele  unități  de învățământ,  se  menţionează și  acest  posibil  centru,
despre aceasta este vorba.

 Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Așteptați să termine
fiecare coleg. Vă rog, dl Ioniță!

Dl Ioniţă Răzvan Gabriel, consilier local: Din câte înțeleg, acele
unități prezentate în paranteză  sunt cu sau între  ele? Adică nu se va construi și
creşă și unități de învățământ preuniversitar sau acele centre?

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al  Sectorului 6: Pot fi
exemplificări ale unor obiective…, exemplificare obiective. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Da, este în categoria de
exemple.

Dl Ioniţă  Răzvan Gabriel,  consilier  local: Dorim să  adaugăm și
acest centru în categoria de exemple. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog, d-le Pană!

 Dl Pană Traian, consilier local: Da. Mulțumesc, d-le președinte! În
ședința trecută, dl Primar a spus c-o să ne pună, o să fie transparență, din punct de
vedere  al  administrației,  tocmai  de  aceea  v-aș  ruga  pe  viitor  când  aveți
amendamente să ni le puneți și nouă la dispoziție ca să le putem citi și să le votăm
în  cauză.  Acum,  d-na  consilier…,  amendament  lung  în  timpul  ședinței…  Vă
mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog, d-na Mitran!

 D-na Georgeta Mitran, consilier local: Da, am un singur lucru să-i
răspund  colegului  nostru  Traian  Pană,  eu  am trimis  acest  amendament  ieri  la
secretariatul tehnic al primăriei și am rugat să fie transmis tuturor colegilor din
consiliu.  Dacă  nu  a  ajuns  la  dvs.,  îmi  pare  foarte  rău!  Am primit  în  schimb
asigurarea de la secretariat că amendamentul meu a fost lipit ca să spun așa de
proiect și el va fi adus la cunoștința tuturor, dacă nu s-a întâmplat, îmi pare rău!
Deci, nu îmi asum acest lucru, da? Vă rog! 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog, d-le Bordei!

Dl Bordei Niculaie, consilier local: Aici văd trei numere cadastrale,
deci, să înțeleg că e vorba de trei clădiri, nu? Diferite?
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Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:   Sunt trei  terenuri.
Aveți  o  anexă,  este  undeva în  anexă…, este  vorba de  trei  terenuri  din spatele
stadionului Steaua.

Dl Bordei Niculaie, consilier local: Atât. Mulțumesc!
 
Dl  Maxim  Ioan  Ovidiu,  consilier  local: D-le  președinte,  nu  am

apucat, îmi cer scuze, voiam să menţionez că doresc să mă abțin de la această
dezbatere și de la acest vot. Mulţumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dacă mai sunt discuții
pe tema aceasta? Nu sunt. Supun votului amendamentul d-nei Mitran. În articolul
2, a menționat d-na, în paranteză să fie enumerat și acest centru respiro pentru
persoanele cu dizabilități. Cine este împotrivă? Abțineri? 7 abțineri (dl Bordei, d-
na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion,  dl  Tomescu).  Voturi
pentru? 17 voturi pentru. Propun spre votare Planul Anexă. Cine este împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? 24 de voturi pentru. Propun votului proiectul de hotărâre
în ansamblu. Cine este împotrivă? Abțineri? Pentru? Cu 24 de voturi pentru și
amendamentul și proiectul au fost adoptate.

Următorul punct: Proiect de hotărâre privind aprobarea burselor şcolare şi
cuantumul  acestora  pentru  semestrul  I  an  şcolar  2020  –  2021  pentru  elevii
cuprinși  în  învățământul  preuniversitar  de  stat  din  unitățile  de  învățământ
preuniversitar de stat din Sectorul 6. Discuții? Vă rog, d-na Ştefan!

 D-na Ştefan Mihaela Ana Maria, Viceprimarul Sectorului 6: Am
avut proiectul în Comisia 4 am și reușit…

Dl  Maxim  Ioan  Ovidiu,  consilier  local: Îmi  cer  scuze!
D-le președinte, la proiectul anterior sunt 23 de voturi, nu 24.  Eu m-am obținut de
la dezbatere. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Îmi  cer  scuze!  O
abținere și  23 pentru. Deci,  mai revin o dată la votul anterior privind cele trei
trenuri, avem 16 voturi pentru la amendament și 7 împotrivă, la planul anexă avem
23 de voturi pentru, iar la proiectul în asamblu avem 23 de voturi pentru. Revenind
la proiectul privind bursele, vă rog, d-na Ştefan!

D-na Ştefan Mihaela Ana Maria, Viceprimarul Sectorului 6: Am
discutat în comisie și am apucat să vorbesc cu dl Mihai Dima. Am vrea să cerem și
o  să  cerem  Inspectoratului,  să  ne  transmită  o  reverificare  a  burselor  de
performanță.  Dat  fiind,  faptul  că,  pandemia a  dat  tot  ce  înseamnă calendar  de
concursuri și olimpiade școlare peste cap, aș vrea să se retrimită o reverificare a
acestor concursuri și olimpiade la care elevii din sectorul 6 au obținut rezultate,
pentru  că  avem  deja  și  cazul  de  la  sectorul  2  în  care  primăria  împreună  cu
ministerul au reverificat aceste burse de performanță și au descoperit discrepanțe.
Aș vrea să facem același lucru și pentru lista de la sectorul 6, iar în cazul în care
vor exista diferențe, sumele de bani să se redistribuie către bursele de merit, dar
aceasta este o cerere pe care am  discutat-o cu dl Dima și o să revenim și în scris
către inspectorat, ca să primim un răspuns. Cu proiectul în ansamblu suntem de
acord,  am primit,  cu  mențiunea  că  ne  dorim o  reverificare  a  acestor  burse  de
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performanță și cu altă mențiune, faptul că pentru acest an școlar tot ce înseamnă
concursuri  și  olimpiade școlare  au fost  deja  abrogate  pentru viitorul  an şcolar,
deci,  nu  vom  mai  avea  discuția  aceasta  cel  puțin  un  an  de  acum  încolo.
Mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog, dl Tomescu!

Dl  Mihai  Dima,  reprezentant  Administrația  Școlilor: Deci,  cu
privire la amendamentul comisiei 4

D-na Ştefan Mihaela Ana Maria, Viceprimarul Sectorului 6:  Nu
este un amendament, îmi cer scuze, este o observație. Proiectul în sine e  ok, dar
dacă se vor constata diferențele, atunci vom modifica proiectul.

Dl Mihai Dima, reprezentant Administrația Școlilor: Vreau să vă
comunic că deja am luat legătura cu Inspectoratul Școlar,  i-am trimis doamnei
inspector școlar propunerea dvs., mai mult decât atât, pot să vă spun că bursele de
performanță au fost stabilite conform Ordinului nr. 5576 din 07.10.2011  privind
aprobarea  criteriilor  generale  de  acordare  a  burselor  elevilor  din  unitațile  de
învățământ preuniversitar de stat, conform art. 6  care stabilește exact că bursele de
performanță obținute de elevii care au câștigat locul 1, 2 și 3 la etapele naționale
ale  olimpiadelor  școlare  și  concursurilor  școlare,  se  acordă  pe  perioada  anului
școlar următor celui în care s-au obținut rezultatele respective, respectiv bursele de
performanță,  cele  158 de  burse de performanță stabilite  acum de Inspectoratul
Școlar,  se  acordă  pentru  performanțele  obținute  pentru  perioada  septembrie
2019 - iunie 2020. Vă mulțumesc mult!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog, dl Tomescu! 

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local: Da.  Voiam să fac și  eu
aceași completare, că bursele sunt stabilite prin lege și totodată, să vă spun că în
sectorul 6, noi am dublat aceste burse de merit, astfel încât copiii să înțeleagă ceva
din acești  bani  și  să înțeleagă că dacă muncesc,  dacă au rezultate,  vor avea și
beneficii. Referitor la această verificare, noi, mă rog, este binevenită, dar nu cred
că ajungeau la noi…, copii cu alte medii, adică nu înțeleg…

 D-na Ştefan Mihaela Ana Maria, Viceprimarul Sectorului 6:  În
primul rând, observația noastră nu a făcut nici o clipă referire la bursele de merit,
acolo e ok, mă refer doar la bursele de performanță care se atribuie elevilor care au
câștigat sau obținut locul 2,3 sau s-au calificat la etape, la anumite concursuri și
olimpiade şi motivul pentru care dorim o reverificare este că pandemia a dat  peste
cap tot calendarul și am vrea să ne asigurăm că totul este în regulă, mai ales că
avem rezultatele de la sectorul 2 unde, într-adevăr, s-au descoperit diferențe. Deci,
repet, nu este vorba de bursele de merit. Mulțumim! 

Dl Mihai Dima, reprezentant Administrația Școlilor:  Am vorbit
cu d-na inspector, dânsa a verificat astăzi. Deci, timpul a fost foarte scurt, abia
astăzi de dimineață ne-au ajuns criticile dvs. și mi-a spus că au făcut o verificare
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rapidă, totul este ok și v-am zis, pentru că respectivele burse de performanță se
acordă pentru rezultatele obținute în perioada septembrie 2019 iunie 2020, deci, în
perioada respectivă noi încă nu eram în pandemie, respectiv, bursele și tot dosarul
care cuprinde bursele în cauză, au toate documentele justificative și care vă pot fi
înaintate ulterior sau orice alte documente pe care le doriți ca să…

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  D-na Trăistaru.

D-na Trăistaru Nicoleta Veronica, consilier local: Ați  menționat
iunie 2020, cursurile s-au suspendat în data de 10 martie 2020 și prin Ordin de
ministru, toate competițiile școlare cuprinse în calendarul activităților educative
naționale cu finanțare M.E.N. care ar da bursă de performanță elevilor, au fost
anulate. Deci, vorbim până la 10 martie 2020, nu după această dată și Ordinul este
4304 din 21. 05. 2020. Despre asta am vorbit aseară în comisie.

Dl  Mihai  Dima,  reprezentatnt  Administrația  Școlilor: Conform
articolului 6 alin. 3, bursele de performanță obţinute se acordă în baza rezultatelor
obținute pe perioada anului școlar următor celui în care s-au obținut rezultatele,
deci,  pe  anul  școlar  2019,  respectiv  septembrie  2019  -  iunie  2020.  Deci,  este
posibil ca foarte mulți copii să fi participat la olimpiade și concursuri în perioada
septembrie  2019  și  până  în  martie,  când,  într-adevăr,  s-au  suspendat,  însă  noi
trebuie să acordăm bursele și pentru perioada respectivă, chiar și dacă anul școlar
s-a încheiat, chiar dacă s-a suspendat cele trei luni din cauza pandemiei. Asta am
discutat chiar astăzi cu d-na inspector și am rugat-o să-mi confirme, tocmai pentru
a putea acorda bursele de performanță ce se cuvin respectivilor copii care au avut
rezultate deosebite, respectiv au ocupat locul 1, 2 sau 3 la etapele naționale ale
olimpiadelor și concursurilor școlare. Vă mulțumesc mult de tot!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog! 

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local: Având  în  vedere  că  a
revenit  și  dl  Primar,  chiar  am discutat  în  cadrul  Comisiei  de  buget  finanțe  și
fonduri europene, având în vedere că discutăm despre burse. Din câte am înțeles
de la              d-na Director de la Administrația Şcolilor, în ultimul an de zile s-a
dublat  numărul  copiilor  care  au  obținut  media  10  și  face  referire  la  bursa
primarului, un lucru pozitiv de altfel. Având în vedere acest lucru, ca idee pentru
viitor,  mă gândesc  că  ar  fi  benefic  să  introducem și  obținerea  burselor  pentru
media…, în momentul de față legislația spune că de la 8,50, dar din câte am înțeles
de  la  conducerea  administrației  școlilor,  media  9,  în  momentul  de  față  nu  se
remunerează, ar fi bine dacă am mări aceste burse, mă gândesc că, copiii ar pune
mâna pe carte și ar învăța mult mai bine, având în vedere că cei care au obținut
media 10 s-au dublat bursele pentru bursa primarului și ar fi bine să introducem și
pentru media 9. Mulțumesc frumos!
 Da,  bineînțeles,  pe  viitor.  Este  doar  o  propunere  de  viitor,  să  susținem
învățământul la noi în sector.

Dl  Bojdan  Alexandru  Teodor,  consilier  local: Mulțumesc!  Din
discuțiile  Comisiei  1,  discuții  la  care  face  referire  colegul Simion,  a  reieșit  că
într-adevăr, media de 8,50 se pare că este prea mică, că prea mulți copii  acced
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prea ușor la această medie, de asemenea, pare a fi o obligație legală pe care o
avem, să plătim burse de merit pentru media 8,50, plafoanele existente sunt două,
8,50 și 9,50, distanța mi se pare foarte mare de la un copil care primește bursă de
merit cu media 8,51 până la un copil care primește bursa cu media 9,49 și am
discutat în comisie că poate pe viitor regândim cumva tot sistemul de burse de
merit  și  creem un plafon intermediar.  De altfel,  d-le Primar, întregul sistem de
burse face parte din strategia pe care dvs. o aveți pentru sector și uitându-ne pe
anexe, constat că școlile unde sunt cele mai puține burse de merit, au cele mai
multe burse sociale.

Dl Ciucu Ciprian,  Primarul  Sectorului  6: Noi,  în  această  seară,
votăm acordarea  de burse conform politicii  adoptate  de  vechiul  consiliu  local,
deci, noi nu am avut timp să gândim o nouă strategie, să venim cu altceva, am avut
de ales foarte simplu între a ne respecta obligația asumată, că e vechiul, că e noul,
e tot consiliul local sector 6 și votăm aici în acest moment, obligația asumată. În
ceea ce privește politica de acordare a acestor burse, deci, vreau să facem o analiză
cat se poate de serioasă, să vedem dacă notele sunt distribuite cum ar trebui să fie
distribuite  normal,  conform unei  curbe ale  lui  Gaus,  care  cred că se aplică pe
populații mari, astfel încât meritul să fie merit și nu să fie altceva, pentru că vedeți
că  astfel  de  stimulente  au  și  un  efect  pervers,  pot  fi  anumite  școli  unde  să
constatăm aberații statistice, astfel încât copiii să primească note mai mari tocmai
pentru  a  primi  o  astfel  de  bursă,  adică  aceasta  să  fie  de  fapt  motivația  și  nu
rezultatul  real  la  învățătură,  deci,  trebuie  să  avem  o  politică  prin  care  să
recompensăm  performanța.  Sunt  de  acord  cu  dvs.,  aici  trebuie  recompensată
performanța  și  evident,  bursele  sociale  sunt  burse  sociale  și  ele  trebuie  să  fie
acordate,  dar  sunt  altceva față de burse de merit.  În acest  moment bursele din
sectorul 6 sunt printre cele mai mici,  au un impact, așa mici cum sunt, au un
impact bugetar semnificativ pentru că vorbim de un număr foarte, foarte mare de
copii și în anii anteriori au fost în ultimii nu doar patru ani, în ultimii mulți ani, a
fost  o  competiție  între  primari  care  dă  burse  doar  așa  ca  să  dea  burse  pentru
beneficiile electorale, ceea ce eu nu intenționez să fac, ci vreau să recompensez
performanța și să stimulăm performanța, dar trebuie să avem…, nu trebuie să fie
doar o politică a primarului sau a viceprimarului aici, trebuie să fie o politică a
întregului  consiliu local  și  atunci,  cred că  împreună,  noi,  indiferent  de grupul
politic, să stăm să gândim această politică. Ceea ce propun să facem și să discute și
Comisia de educație,  să stăm pe date și să venim împreună cu soluția cea mai
bună.

Dl Tomescu Constantin,  consilier local: Eu vreau să vă spun un
lucru, faptul că noi acordăm burse nu dăm nimic de la noi,  nu noi am stabilit că
media  8,50 este  media  de  la  care  un copil  primește  bursa  de  merit,  ci  este  o
obligaţie legală. Evident este faptul că noi putem să stabilim cuantumul acestei
burse,  noi am crescut  într-adevăr cuantumul bursei,  după cum vedeți,  un copil
astăzi  ia 140 RON pe lună dacă are media între 8,50 şi  9,45,  probabil  că aici
colegii și dl Simion Eduard spuneau că între 9 și 9,50, să mai introducem încă un
prag, astfel încât elevii de 9 să beneficieze de mai mulți  bani, dar faptul că ar
trebui să tăiem bursele sau să scădem valoarea acestora, chiar dacă…, adevărat,
exercită o presiune importantă pe bugetul sectorului 6, eu cred că este greșit, astfel
în  loc  să  încurajăm  copiii  să  învețe  ușor,  îi  descurajăm  și  cred  că  pe  lângă
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medicină, investiții și eu știu ce alte direcții, ne mai propunem educația care este
unul dintre cei mai importanți stâlpi ai societății, așa că, eu cred că ar trebui să ne
gândim cum să  putem mări  aceste  burse,  nu  cum să  le  scădem.  Aceasta  este
viziunea noastră cel puțin, sau măcar să ținem în plafonul acesta, dar putem să
discutăm.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  O să facem dezbateri și
chiar vă invit la o discuție cât se poate de onestă, să vă zic doar atât, acesta este  un
stimulant, poate să acționeze ca stimulent sau poate ca în timp să își piardă chiar
valoarea de stimulent.  Noi  trebuie  să  avem școli  bine  puse la  punct,  profesori
competenți  care  să  stimuleze  elevul  să  învețe,  chiar  activități  de  educație
nonformală și o să vă spun câteva proiecte la un moment dat la care m-am gândit,
dar  nu  mai  stau  acum  în  această  seară,  astfel  încât  să  creștem  atractivitatea
educației. Problema este că nu știu dacă se poate face, mi-ar placea să avem și noi
un studiu,  ştiţi  că  de obicei,  când vii  cu  o politică  și…,  este  specială  politica
Ministerului Educației, trebuie să facă legătura cauzală, să demonstreze legătura
cauzală dintre stimulent și presupusul efect, dacă există o astfel de legătură cauzală
care poate fi dovedită prin mijloace sociologice, ar fi bine de  știut, dar cred că este
o cercetare destul de complexă. Tot ce pot să fac în acest moment, este să vă invit
să  votăm această  obligație  asumată  de  Consiliul  Local  al  Sectorului  6  în  faţa
elevilor  din sectorul  6  şi  să  vă invit  ca  împreună,  toate  grupurile   politice,  să
gândim o strategie, astfel încât să stimulăm educaţia pe mai departe.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dacă mai sunt discuţii?
Supun la vot Anexa proiectului de hotărâre. Cine este împotrivă? Abțineri? Voturi
pentru? Cu 24 de voturi pentru, Anexa a fost aprobată. Supun votului proiectul în
ansamblu.  Voturi  împotrivă?  Abțineri?  Voturi  pentru? Cu 24 de voturi  pentru,
proiectul a fost adoptat.

 Ultimul proiect pe ordinea de zi:   Proiect de hotărâre privind solicitarea
acordului Consiliului General al Municipiului București de aprobare a asocierii
dintre  Sectorul  6  al  Municipiului  București  și  Universitatea  Politehnica  din
București,  în  scopul  acordării  accesului  nelimitat  pentru  public  în  incinta
Parcului Universității Politehnica București - „Campusul Noul Local”. 
 Discuții? Vă rog, dl Gâdiuță!
 

Dl Maxim Ioan Ovidiu, consilier local:  Două secunde! Vreau să mă
abțin și eu de la dezbatere și de la vot.

Dl  Gâdiuţă  Alexandru Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Vă
mulţumesc! Vreau să fac câteva precizări în legătură cu acest proiect. Au trecut
mai bine de 6 luni de când în mandatul trecut, grupul U.S.R. prin colegul nostru
Ungureanu  Marius,  a  depus  acest  proiect  care  este  un  prim  pas  pentru
redeschiderea practic, a parcului Politehnicii către comunitatea locală. Este o oază
de  verdeață,  o  oază  de  liniște  de  care  este  important  să  se  bucure  întreaga
comunitate, o zonă care                   s-a dezvoltat, din păcate, foarte haotic în
ultimii  ani.  Îi  mulțumesc  Primarului  Ciprian  Ciucu  că  a  pus  acest  proiect  pe
ordinea de zi și că își arată preocuparea astfel, în legătură cu această problemă,
lucru pe care din păcate Primarul Gabriel Mutu nu l-a făcut în mandatul trecut, a
preferat să țină într-un sertar proiectul depus de noi și să facă un protocol făcut pe
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genunchi  care  din  păcate  s-a  dovedit  un  eșec.  Sper  să  pornim  cu  dreptul  în
colaborarea  cu  Universitatea  Politehnica  București,  cu  un  apel  public  către
conducerea  Universității  Politehnica  București,  să  vină  alături  de  noi  în  acest
parteneriat pentru comunitatea locală și toți vom avea de câștigat din acest lucru. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Tomescu, vă rog!

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  D-le Gâdiuță, ați făcut dvs.
vreun studiu că acest parc nu a fost utilizat în urma protocolului pe care l-am avut
cu Universitatea Politehnica București?

Dl Gâdiuţă Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:  Este
un studiu foarte simplu pe care putem să îl facem împreună. Mergem mâine și
găsim poarta de la intrarea în parc închisă. Din păcate administrația locală…

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Porțile sunt deschise, nu
poarta.

Dl Gâdiuţă Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Porțile
sunt închise din cauza acestui eșec al protocolului semnat pe genunchi de către
vechiul  primar  Mutu,  un  primar  care  în  mod  iresponsabil  a  preferat  să  țină
proiectul nostru la sertar, tocmai pentru că spera el să câștige puncte electorale în
campania trecută.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Dacă îmi permiteţi să vă
fac o informare.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, d-le Primar!

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Necesitatea  acestui
proiect vine din faptul că, cheltuielile pe care ei, de fapt, A.D.P.- ul trebuie să le
facă, inclusiv poliția locală, trebuie să fie legale și.... Curtea de Conturi, bun dați-
mi voie să vă fac informarea, dar noi ca să facem astfel de protocol, de obicei
avem nevoie de acceptul Consiliului General, de aici survine și proiectul celor de
la  U.S.R..  Astăzi  de  dimineață  m-am  întâlnit  cu  dl  rector  la  Universitatea
Politehnică,  m-am  dus  special  pentru  acest  proiect,  am  promis  angajamentul
Consiliului  Local  și  A.D.P.  și  al  Poliției  Locale,   dl  rector,  pe  bună  dreptate,
cumva nu-l acuz, a oprit Protocolul pentru că,  nu știu cum să spun mai delicat, nu
toți cetățenii noștri se comportă civilizat, am văzut urme de drifturi pe asfaltul din
faţa rectoratului…Da, deci, am vrut să vă informez, dl rector, pe bună dreptate, a
zis, domne', dacă voi nu vă asumați…, și noi nu avem cum să ne asumăm A.D.P.-
ul, Poliția Locală, nu putea să își asume cheltuieli pentru că la o privire mai atentă
a Curţii  de Conturi ele poate nu erau acceptate. Deci,  deblocăm situația,  avem
deschis de la Politehnică și vreau să vă zic și e bine ca acest consiliu local să știe,
este faptul că m-am dus pentru una şi m-am întors cu trei. Dl rector a zis că va
supune  încă  o  dată  Consiliului  Universităţii  Politehnice  acordarea  acestui
parteneriat, a mandatat A.D.P.-ul   ca să discute cu dânşii  chestiunile tehnice, când
se  ia  gunoiul,  paza,  poate  un  om,  doi  de  permanență  acolo  care  să  fie  sub
Politehnică îndrumați  cum să curețe și  așa mai departe și  în viitor,  poate niște
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amenajări de tip peisagistic, dacă tot este parc. Deci,  și acest proiect ne va permite
ca să facem aceste cheltuieli. Cu ce m-am mai întors de la Politehnică? Am fost
absolut uluit să aflu că Universitatea Politehnica a atras 700 milioane de euro, din
cadrul  financiar  anterior.  700 de  milioane  de euro e  o sumă fabuloasă faţă  de
Primăria Sectorului 6, care a atras foarte, foarte puțin şi am agreat. Domne' să ai o
universitate de talia Politehnicii  în sectorul  tău,  nu poate decât  să  fie un mare
avantaj, da, şi aici  nu mă interesează culori politice și așa mai departe, dar să ai
Politehnica la tine în sector e un mare avantaj și pentru bussines-uri, vor aduce, ce
mi-au promis că din martie va veni și  Microsoft's  la  noi  în sector,  ceea ce va
consolida  bugetul  local,  este  un  HUB  de…  universitar,  ideea  de  universitate
deschisă  în  relaţia  cu  bussines-ul  şi  eu  le-am  propus  să  depunem  împreună
proiecte, pentru că erau vreo 20 de oameni care sunt târşâiți și sunt trecuți prin a
scrie și a depune proiecte, au depus, au expertiză pe zona de mobilitate, au făcut
studiile de trafic și implementare de sisteme de transport, pe anvelopări sunt foarte
buni, că vorbim totuși de Politehnică, studii energetice, digitalizare. Noi nu prea
avem capacitatea aici și într-o primă etapă chiar am vorbit cu dl rector să găsim o
formulă  de  parteneriat  şi  m-aş  bucura  s-o  facem,  adică  totuși,  este  vorba  de
Universitatea Politehnica  din București care e la noi în sector, asta nu poate să
aducă decât  plus valoare  sectorului  nostru şi  primăriei  şi  lor,  pentru că ei  vor
putea, prin intermediul nostru ceea ce au pilotat de pe anumite tehnologii sau pe
anumite experiențe pe care le au să extindă și să masifice relația aceasta dintre
autoritatea  locală, Universitatea  Politehnica şi  mediul  de  afaceri  din  domeniul
respectiv, nu poate decât să fie și depinde de noi, de consiliul local, de noi din
executiv, ca să tratăm cu respect Universitatea Politehnica și să avem o relație cât
se poate de bună cu ei în beneficiul locuitorilor Sectorului 6. Asta ziceam, că m-
am dus cu o problemă, dar m-am întors…, mi-au făcut acea prezentare plus că au
nişte săli formidabile pe care le pot pune la dispoziție pentru treing-uri, întregul…,
tot ce au construit acolo este chiar foarte, foarte fain. Bun, aceasta este informarea
și ideea este așa, consiliul general va primi solicitarea noastră, odată ce au primit
solicitarea  noastră,  A.D.P.-ul  va  discuta  termenii  punctuali  la  nivel  tehnic  ai
colaborării cu Universitatea Politehnica și se va redeschide parcul Politehnicii.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Domnul Simion.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local: E  foarte  bine  că  se
redeschide parcul Politehnicii, pot să vă confirm faptul că în micro zona 24, zona
aceea de fostă por…, toţi cetăţenii din zonă îşi doresc treaba asta, dar vreau să
revin  puţin  la  dl  viceprimar  Gâdiuță,  d-le  viceprimar  voiam să-i  spun  că  acel
protocol nu a fost semnat pe genunchi,  a fost semnat în colaborare cu colegii,
inclusiv cu              dl. rector Mihnea Costoiu, care dânsul a delegat colegi din
partea  conducerii  Universităţii  Politehnica  şi  am  convenit  să  semnăm  acest
protocol pe baza solicitărilor venite din partea Universităţii Politehnica, noi am
fost de acord cu absolut orice. Este foarte bine că se trece printr-o hotărâre de
consiliu local alocarea anumitor sume ca să putem redeschide acest campus, însă,
aşa cum a zis şi dl. primar ulterior au apărut anumite probleme, drifturi ş.a.m.d.
Aceste lucruri nu au fost incluse în acel protocol, probabil că din cauza asta s-a
anulat acesta şi va fi făcut altul, doar să ştiţi că nu a fost făcut pe picior s-a făcut în
colaborare cu Universitatea Politehnica.
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Dl Gâdiuţă Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:  D-le
Simion critica mea este către vechiul primar… care în secret a făcut un protocol
atât de bun….

Dl Pană Traian, consilier local:  Şedinţa o conduce dl preşedinte,
dacă va rugat să vă opriţi, vă opriţi.

Dl Dubalaru Lucian, președinte de ședință:  Haideţi să încercăm să
concluzionăm  şi  să  supunem  votului  acest  proiect  de  hotărâre.  Supun  votului
proiectul de hotărâre în asamblu.  Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu
23 de voturi pentru, avem o abţinere (dl. Maxim Ioan-Ovidiu). Ultimul punct pe
ordinea de zi întrebări şi interpelări. Dl. Gâdiuţă vă rog!

Întrebări și interpelări

Dl  Gâdiuţă  Alexandru Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Vă
mulțumesc, d-le președinte! Alături de noi în sală se află un cetățean dl Doru Ivan,
care  are  o  problemă  în  zona  Raneti,  o  zonă  aflată  în  apropiere  de  Primăria
Sectorului 6, îl rog pe dumnealui să o expună în fața voastră și a executivului.
Mulțumesc! 

Dl Doru Ivan, cetățean:  Bună seara și o să fiu foarte scurt. Chiar
dacă a fost un maraton în seara aceasta și mă bucur că ați rezistat până la sfârșit cu
toții. Eu vin din această zonă a Politehnicii și vreau să aprob ceea ce dl Primar a
avut  în  discuții  pe  dl  Mihnea  Costoiu  pe  care  îl  cunosc  personal.  Legat  de
dezvoltarea   acestui  parc  care  este  singura oază de  verdeață  din această  zonă,
alături de parcul care stă nemișcat numit parcul Grozăvești, m-aș gândi și acolo ar
fi un proiect. În primul rând eu sunt președintele unei asociații a unui bloc care s-a
construit  pe  strada  George  Raneti,  o  zonă  de  interes  fantastic  pentru  toti
dezvoltatorii imobiliari, mai vechi sau mai noi și pe această stradă care este extrem
de îngustă și cu anumite curbe, mă rog, ia pornește pe lângă gardul Politehnicii, se
înfundă efectiv, adică nu are ieșire cu altă stradă sau ieșire în Splai și atunci sunt
anumite probleme legate de accesul mașinilor de utilități, a pompierilor și mai nou
avem și o problemă cu un dezvoltator  care a acaparat efectiv zona domeniului
public din acea zonă unde se sfărșește această stradă. Am făcut în 11 iunie anul
acesta o petiție către primărie, în care ceream delimitarea a proprietăților din zona
aceea  și  executarea  unui  scoar  de  întoarcere  pentru  aceste  utilități,  vorbim de
pompieri, mașini de salubrizare și          alte …

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Să încercați, să fiți un
pic mai scurt, vă rog!

Dl Doru Ivan, cetățean: Da. De curând, am mai depus încă o adresă
către Direcția de Investiții, prin care ceream zona aceea să se realizeze un scoar de
întoarcere și asfaltarea unei bucăți de stradă, care este cu pământ, da, care este
neasfaltată. Avem și o adresă pe care am transmis-o către primărie din partea ISU,
în care ni se face o descriere a străzii și pe aceea aș fi vreau să v-o citesc. 
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Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului

Bucureşti: Nu e nevoie să o citiți! Știu foarte bine situația! Vreau să vă zic ceva!
În  primul  rând  ca  procedură,  consilierii  locali  trebuie  să  fie  primii  care  iau
cuvântul,  iar  cetățenii  sunt  foarte  bine  primiți,  dar  rugămintea  ar  fi  ca  să  vă
înscrieți, ca să știe toată lumea și interpelările trebuiesc făcute de consilieri locali.
Consilierii locali sunt reprezentanții dvs., puteți să abordați orice consilier P.N.L,
U.S.R-PLUS, PMP, PSD nu cred că este nicun fel de problemă  și să vorbească în
numele dvs. Eu știu foarte bine situația de acolo, pentru că am fost în campanie,
acolo. Știu exact despre  ce vorbiți! S-a construit enorm, s-a construit prost. 

Dl Doru Ivan, cetățean: Exact!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului
Bucureşti: Vina primăriei este că, a dat autorizație de construire, în felul în care a
dat,  pentru că probabil  nu s-au respectat  niște standarde.  Bun. Avem o vină a
primăriei, dacă este teren privat sau terenul primăriei, aceasta este foarte greu de
spus  în  acest  moment.  Deci,  trebuie  ca să  mă interesez la  urbanism, da,  și  să
vedem cui aparține acel teren, și ce trebuie să facă investițiile, pentru că m-am
plictisit decât investesc, unii.  Ca să facă profit în sectorul acesta, dar utilităţi nu
fac,  străzi de acces nu fac, trotuare nu fac. Ei fac doar profit, da. Și atunci, în
momentul în care cineva depune o autorizație de construire, vreau ca să văd dacă
au respectat normele respective. Aceasta este tot ce pot să fac, dar ca să planific
investiții pe un teren privat, îmi este foarte greu să fac.  

Dl Doru Ivan, cetățean: Nu este un teren privat. Aceasta voiam să vă
spun. A fost Direcția de Disciplina în Construcții la fața locului și a constatat ,
există  un proces-verbal  încheiat  pe 27 octombrie,  anul acesta,  în care  constata
ilegalitatea  construcțiilor  făcute  de  către  persoana  autorizată  Gheorghe  Vasile
Daniel, care efectiv a venit și a betonat a făcut alei, a făcut….

 Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului
Bucureşti: A constatat? S-a oprit la constatare? 

Dl Doru Ivan, cetățean: Păi, știu că i-am chemat si la primărie, și de
aici încolo, nu mai știu ce s-a întâmplat. 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului
Bucureşti: Disciplina în Construcții ține de Ministerul Lucrărilor Publice. 

Dl Doru Ivan, cetățean: Nu, cea din primărie, de aici .

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului
Bucureşti:  A,  cea  din  primărie!  Bun.  Avem o  mare  problemă  în  Sectorul  6,
aceasta este una din cele 50, sau 60, sau mai multe de genul acesta în care s-a
construit efectiv doar pentru profit, în scârbă față de standardele urbanistice. 
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Dl Doru Ivan, cetățean: Acolo se poate face ceva, aceasta vreau să
spun, cu ajutorul acestei Direcții de Investiții se poate face o constatare, să existe
un plan de cadrastral pe care și eu îl am. 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului
Bucureşti:  Bun. Am reținut, oricum am o promisiune mai veche pentru oamenii
din acea zonă, este pe harta mea mentală și a noastră. Vreau să vă zic că o astfel de
investiție se ridică la câteva sute de mii de euro. 

Dl Doru Ivan, cetățean: Nu cred. Adică nu este o stradă neasfaltată
în totalitate este doar un capăt de stradă unde trebuie făcut un scoar, pentru că
toate mașinile de gunoi și tot ce vine pe strada aceea mașini mari, întorc la noi pe
domeniul nostru. 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului
Bucureşti:  O să vin în curând acolo în zonă și văd la fața locului împreună cu
directorul de la investiții, care nu mai este în sală, dar a fost. Aceasta este tot ce vă
promit. Vă rog, consilierii P.S.D, care vor să facă interpelări. 

Dl Dubălarul Lucian, președinte de ședință: Dl Pană, vă rog!

Dl Pană Traian, consilier local:  Da, mulțumesc d-le președinte! În
primă fază, aș dori  să-l interpelez pe domnul Viceprimar.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului
Bucureşti: Deja! Păi, omul abia a fost ales.

Dl Pană Traian, consilier local: Da, dar a ieșit în spațiul public și a
spus  că,  datorită  dumnealor  P.U.Z.-ul  Sectorului  6  a  fost  anulat  în  instanță.  O
intrebare simplă tehnică.  Cum aveți  o proiecție  pe viitor  și  cum vom dezvolta
sectorul, în viziunea dvs. ? V-aș ruga să-mi răspundeți, după ce adresez și celelalte
întrebări. Următoarea interpelare este către dl Primar. Astăzi am citit că ați dat un
răspuns, dar totuși am fost întrebat de către locuitorii din zona Giulești-Crângași,
având autorizație  de construcție proiectul  promenadei Lacului  Morii,  astăzi  am
citit, dar vreau să o spuneți dvs. A doua interpelare, din câte am înțeles, ați dat o
dispoziție, gardurile care împrejmuiesc blocurile să fie ridicate și dacă ați făcut
vreun studiu sau dacă aveți vreun impact asupra acestei decizii? Și ultima decizie
și cea mai importantă, tot dvs. ați ieșit în spațiul public și ați spus că veți reduce
personalul din cadrul Primăriei Sectorului 6.  Dacă puteți să ne spuneți un procent
cât la sută  v-ați gândit și care a fost motivul dvs. de a lua această decizie? Vă
mulțumesc! 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6  al  Municipiului
Bucureşti:  Da.  Prima  cu  Lacul  Morii.  Lacul  Morii  situația  este  așa:  Avem o
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autorizație de construire pe coronament. Nu sunt genul de primar care să am abiții
sau genul de om care să am abiții ca să șteargă cu buretele ce a fost înainte și să o
ia de la zero sau să reinventez roata. Am găsit un proiect matur, mergem cu el mai
departe. Astfel încât, am rugat A.D.P-ul, pentru că A.D.P-ul s-a ocupat de proiect
până acum, ca să contracteze și studiul tehnic, proiectul tehnic, pe baza căruia să
dăm drumul în primăvară la lucrări. Pe insulă și de ce se întâmplă în zonă în jur,
nu s-a întâmplat nimic, decât o randare pe computer și avem așa un fel de concept.
Dar, aici avem nevoie de un studiu, un concurs de soluții internațional și o să vă
propun un parteneriat cum au făcut şi Clujul și alții, cu cea mai profesionistă și
profesională organizație Ordinul Arhitecților  din România, care ei să delibereze să
facă propunere cum să arate, nu ei să scrie, ei să urmeze toată această procedură,
de concurs de soluții,  pe care să le avem pentru insula Lacului Morii.  Dar, va
trebui să văd, pentru că și Primarul General are acolo gânduri, și trebuie ca să
mă..., eu respect Primarul General, și îi respect poziția de coordonare, dacă are
buget. Eu știu că, gânduri are ca să intervină în zonă. Dacă nu are, o să vin în fața
dvs.,  Ordinul Arhitecților o să vă propună procedura prin care o să organizăm
împreună  un  concurs  de  soluții  și  după  aceea  să  amenajăm și  insula,  și  zona
adiacentă. Deci,          v-am spus mai mult,  nu doar la coronament, ci și pe insulă,
totul transparent.  

Întrebarea numărul 2: Da, este adevărat, dar nu am dat dispoziție să ridice
gardurile, am dat dispoziție să se analizeze, acolo unde pot fi scoase gardurile,
pentru că este o diferență.  Sunt garduri foarte vechi și sunt garduri care au fost
mai nou făcute și nu s-au amortizat. Dincolo de aceasta, ca politică pe care v-o
propun, oamenii foarte mulți detestă aceste garduri. Cei mai mulți oameni detestă
aceste  garduri  și  nu  sunt  pe  viziunea  mea,  țarcurile  acestea  permanente  dintre
blocuri, efectiv ne înnebunesc. Viziunea mea este să avem garduri vii, nu garduri
de metal. Acolo unde avem garduri de metal dacă ele sunt îmbrăcate în gard viu, în
plante cățărătoare, edera, nu mă deranjează, dar vom trata situație cu situație. Sunt
garduri care sunt vechi, sunt ruginite, sunt inestetice, sunt strâmbe, sunt căzute,
unele sunt chiar periculoase. Acelea cred că pot fi chiar ridicate, de aceea am rugat
A.D.P-ul să facă o evaluare, ca să luăm o decizie, pe acest subiect. 

Numărul 3:  Avem 960 de milioane bugetul  nostru.  960 de milioane! Pe
analiza pe care am făcut-o, reiese că pentru investiții avem din fondul propriu de la
buget,  doar o sută  de milioane.  Fonduri  europene,  nema,  ca să  zic  așa,  nimic,
pentru că avem o foarte slabă capacitate la Serviciul de implementare de proiecte
din subordinea Direcției de investiții. Foarte slabă! Avem un P.O.C.A. de care s-a
ocupat dl Primar și bine că s-a ocupat, viceprimar, fost viceprimar și bine că s-a
ocupat că nu-l aveam nici pe acesta, și niște decontări pe P.O.R. a unor lucrări de
reabilitare.  Este  mult,  mult,  prea  puțin.  În  acest  context,  am dispus  o  analiză
economică, să vedem și noi. Câte contracte de pază, avem? O să vezi, că avem 400
de polițiști locali, 2 contracte de pază la Administrația Școlilor, 1 la D.G.A.S.P.C,
altul  la  Administrația  Piețelor.  Câte  contracte  de  IT,  avem? Câte  contracte  de
Salubritate, avem? Că avem, nu cu URBAN-ul toți! Avem unii cu unii, alții cu
alții! Ca la nebuni! Trebuie să avem o eficientizare a categoriilor de cheltuieli,
pentru că nu se mai poate. Nu se poate să avem cheltuieli de funcționare la nivelul
acesta. Mai mult, s-au făcut diferite proiecte, mai ales în zona de D.G.A.S.P.C..
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Aceste proiecte, după sine, când faci foarte, foarte multe, atrag un fenomen care se
cheamă, indigestia  investițiilor. În sensul că, după ce ai creat acea infrastructură,
trebuie să o populezi cu oameni și cu servicii, care costă. Unele sunt esențiale,
altele nu. Și atunci, trebuie să facem o analiză să vedem conform legii ce servicii
suntem obligați să dăm populației, ce servicii sunt date și sunt foarte bine primite
de către populație  și  care  sunt în plus.  De exemplu,  la D.G.A.S.P.C.  avem 15
autoturisme, plus 8 utilitare. Deci, câți soferi? Vă informez, că sunt informat că s-
au făcut angajări pe criterii de rudenie. Nu pot să vă dau un procent acum, vi l-aș
da cu dragă inimă, facem o analiză functională, vedem totuți că avem cel mai mare
D.G.A.S.P.C din țară. 50 de milioane de euro pe an! 200 de milioane pe un mandat
de  4  ani.  Imaginați-vă  ce  înseamnă  banii  aceștia.  Sunt  bani  care  lipsesc  din
investiții.  Nu  am  nimic  nu  nimeni,  personal.  Este  vorba  doar  de  o  politică,
deficientizarea cheltuielilor pe care v-o propun. Pentru că, acești bani, unii s-au
cam boierit, ca să zic așa, ca să lucreze la stat. Da, s-au cam boierit! Șofer cu
salariu de nu mai știu cât! De fapt este sofer, dar este angajat pe sef de serviciu,
ș.a.m.d. Le știți, da. Și ceea ce vă zic dvs., nu o să răspund la niciun telefon. Că mă
sună de la P.N.L., că mă sună de la U.S.R., că mă sună de la P.S.D. , nu o să
răspund. Aceasta este mesajul meu, să nu se facă cineva de râs, să mă sune, pentru
unul sau pentru altul. Dacă eu o să fac un compromis că unul, da, atunci tot voi
pierde avantajul moral. Deci, și din P.N.L, și de oriunde, să nu mă sune nimeni.
Dacă  e  bun,  luați-l  la  voi.  Să  fie  foarte  clar.  Tot  ce  mă  interesează  este  să
eficientizăm, măcar să avem și noi banii aceia pentru cofinanțare pentru că mi-am
propus să avem o direcție de fonduri europene și să avem și noi măcar banii aceea
de cofinanțare, când or să vină proiectele. Dar nu se mai poate așa ceva! Nivelul
de cheltuieli pe D.G.A.S.P.C este cel mai mare din țară, față de alte D.G.A.S.P.C-
uri, dacă despre asta este vorba, pentru că a început să mă porcăiască şi sindicatul,
să mă porcăiască, eu sunt cu conştiinţa împăcată că fac ceea ce trebuie. 
Deci,  nu  pot  să  vă  zic  procente,  nu  vizez  pe  nimeni,  doar  o  raționalizare  a
cheltuielilor este tot ceea ce mă interesează.

         Dl Pană Traian, consilier local: Da, mulțumesc pentru răspunsuri
domnule  Primar,  voiam  doar  atât  să  completez  din  câte  știu  eu  este  cel  mai
performant  D.G.A.S.P.C. la nivel național și din câte am înțeles aceste reduceri
vor fi stricte doar din aparatul D.G.A.S.P.C. nu și aparatul primăriei și al Consilul
local, deci este la nivel… nu a specificat tocmai de aceea.

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Deci,  nu  visez
D.G.A.S.P.C.-ul, eu vreau să vă zic un lucru, nu știu cum arată acuma, nu știu cum
o să arate pentru că dacă ar fi ca să mă grăbesc în lipsa unei analize funcționale nu
pot să vă spun poate o să constat că domne, astea sunt cerute de lege și atunci nu o
să fie de atâta o să fie de mai puțin sau o să constat că este din contră. Deci lipsa
unei astfel de analize pe care o derulăm în momentul de față nu pot să vă zic un
procent, nu pot să vă zic decât că urmăresc efectiv redirecționarea banilor către
investiții …și nu mă refer… asta cu personalul ca personalul, este cel mai puțin
important, dar cei mai mulți bani se scurg în contracte… am găsit contracte cu
televiziuni, am găsit contracte făcute ca să fie, că dau cu apă prin parcuri, am găsit
contracte da, deci, aici este vorba trebuie să gândim cumva unitar și încă ceva nu
mi se pare normal ca direcția de investiții să nu știe ce investiții se întâmplă la
administrație nu știu oamenii ăia că nu a existat o viziune coerentă, eu vreau ca să
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vin cu o viziune  coerentă şi să vă prezint, oameni buni acestea sunt proiectele care
trebuie să intre pe investiții vă zic cele 100 de milioane pe care le avem în acest
moment s-ar duce toate pe Ivasiuc locuinţe socială începută de primarul Mutu, pe
care evident le continuam ce suntem nebuni să nu mergem mai departe, mergem
mai departe Centrul Cultural Favorit și mai era una anvelopări ceva începute și s-a
terminat bugetul pe 2021 al Primăriei Sectorului 6, deci, s-a terminat nu mai facem
nimic  altceneva,  nici  Strada  Largă  care  mă  interesează  foarte  mult  știți  Valea
Cascadelor cu  Prelungirea  Ghencea, nici proiectul de la Lacul Morii, nici nimic
că nu mai sunt bani tot ce trebuie să fac și  sper să am înțelegerea și  sprijinul
acestui consiliu local trebuie să vină și ăla, omul rău în ghilimele care să-și asume
decizii poate mai impopulare dar care știe să facă ce trebuie, adică eu vreau să fac
ceea ce trebuie, ceea ce îmi dictează conștiința și vă rog nu vă opriți cereţi-mi toate
explicațiile  de  care  aveți  nevoie,  apreciez  nu mă deranjează  să  mă luați  de  la
întrebări  și  vă  faceți  treaba  și  chiar  apreciez  că  faceți  acest  lucru  și  o  să  am
pregătite  răspunsurile  și  încă  ceva.  Dacă  greșesc,  dacă  îmi  demonstrați  cu
argumente nu o să mă încăpățânez, da domne au avut oamenii ăștia dreptate asta în
toată viața mea dacă eu greșesc și eu ……..că n-am dreptate în fața evidenţelor,
evident da domne facem, așa e normal, da, deci,  vă încurajez în continuare să
veniți cu astfel de interpelări și să-mi cereți socoteala pentru că asta este treaba
dumneavoastră şi o respect.

Dl  Pană  Traian,  consilier  local: Mulțumesc  pentru  răspunsuri
domnule Primar, aștept răspunsuri din partea domnului viceprimar Gâdiuţă.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:   vă  rog  domnule
Gâdiuţă.
 Dl  Gâdiuţă  Alexandru Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Vă
mulțumesc domnule președinte, legat de P.U.Z.-ul sectorului și de domeniul acesta
al  urbanismului din sectorul 6, mă bucur că mi-ați pus această întrebare că îmi
permiteți  imi să fac niște clarificări. Din punctul meu de vedere si din punctul
grupului  nostru  al  alianței  U.S.R.-P.L.U.S.,  ne  dorim  o  dezvoltare,  încurajăm
investițiile, dar, ne dorim o dezvoltare durabilă respectând legea, vechiul P.U.Z. nu
respecta  legea,  nici  măcar  aceste  noi  modificări  nu  s-au  făcut  prin respectarea
legii. Din punctul meu de vedere este nevoie în sectorul nostru de o dezvoltare
care să  se facă respectând niște principii clare și oneste, fără blocuri între case,
fără construcții pe spatii verzi, fără densificări în zone în care deja nu mai fac față
în punct de vedere al utilităților, fără construcții care să nu aibă locuri de parcare
sau care să spună că au locuri de parcare și când mergem să le verificăm surpriză
nu avem acele locuri de parcare, deci, din punctul meu de vedere în acest domeniu
este nevoie de niște analize serioase atât la nivelul departamentului de urbanism
cat și efectiv în teren și de o construcție serioasă pe următorii ani.

           Dl Pană Traian, consilier local: Mulțumesc pentru răspuns domnule
viceprimar.

            Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Aș dori să completez
puțin cu voia domnului viceprimar, trebuie să ne mișcăm repede și am cerut deja
departamentului de investiții să evalueze cat ar costa un P.U.Z. pe bune pentru că,
P.U.Z.-ul ăla de 30.000 de euro, vă dați seama că nu este ce trebuie, dacă facem
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calculul că lucrează 20 de oameni la el plătiți cu un salariu mediu pe economie nu
zic mai mult, timp de șase luni sau opt luni dacă-l faci așa repede ne duce la câteva
sute de mii de euro, dar, văd acest lucru ca pe o oportunitate și împreună sper să
avem un P.U.Z. care să nu mai fie schimbat, care să nu mai fie atacat și care să
pună puțină ordine în sector mai ales pe zona de investiții. Pe zona aceasta o să vă
propun la un moment dat să facem un consiliu al investitorilor că nu-i vreau pe la
cabinet pe la mine sau pe la secretariat pe acolo nu-i vreau. Vreau să-i facem un
consiliu cu principalii  8-10 investitori,  că  au putere  financiară și  până la urmă
participă la economii,  să fie respectați,  să vină aici în fața noastră a tuturor să
discutăm  cu  ei  dezvoltarea  pe  principii  solide  și  le  spunemː  domne'  vă  dau
autorizație de construcție dar întâi desenați, aveți acces, exact ca la lege, ce spune
legea,  dacă respecta aceste standarde dau mâine și mai repede dau dacă nu sunt
respectate standardele, de exemplu avem undeva într-o zonă 5000 de apartamente
păi asta reclamă deja cel puțin o școală și o grădiniță, ori faceți voi, acesta este
mesajul pe care… o faceți voi, dacă nu așteptați până vă fac eu, apoi dăm mai
departe drumul și autorizațiile de construire dar, pentru că nu se poate, pe 197, pe
sfântul Andrei, pe ce mai ştiu eu și prin Militari foarte mult zona Chiajna se învață
în  trei  schimburi,  cu  ce  au  greșit  copiii  ăia  care  stau  acolo  pentru  că  vin  din
Bragadiru,  Domnești  că  au mutație  în  București  și  Chiajna și  pun presiune pe
școlile noastre, mai mult dezvoltatorii de la noi pun presiune pe școlile noastre și
avem niște standarde, domne, la atâția locuitori ai nevoie de o școală sunt chestiuni
"basic" și o să vă cer sprijinul și toate aceste discuții au ajuns la un nivel şi sunt
convins că înțeleg, o să vă cer sprijinul să facem acest consiliu transparent în care
să-i consultăm și să decidem împreună pe baze transparente și corecte dezvoltarea
sectorului, nu sunt împotriva dezvoltării nu sunt deloc împotriva dezvoltării,dar, e
timpul ca întâi să desenăm și apoi să construim, că după aceea ați văzut… am niște
proiecte de investiții pe masă Valea Largă, păi e o nebunie acolo știți cum intră
cadastrul? Parcare trece pe drumul expres, Drumul Belșugului, Drumul Viscolului
mă costă expropierea dublu cat mă costă investiția, dacă nu vor nu le mai dăm . 

          Dl Pană Traian, consilier local: Noi am cerut pe Drumul Belșugului
acest aspect și sunt proprietari care efectiv nu au vrut să…..

         Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Da, îi expropriem și
atunci mă costă expropierea din banii oamenilor dublu cat mă costă lucrarea e
corect nu-i corect 

         Dl Tomescu Constantin, consilier local: Între timp trebuie să mai
respectăm și legea că asta este problema, dumneavoastră spuneți de investiții, de
autorizații,  mai  devreme  aveam un  caz  aici,  acolo  P.U.Z.-ul  prevede  la  cazul
respectiv acolo P.U.Z.-ul prevede o lărgire a zonei nu mai puteți să o faceți astăzi
și nu o să mai puteți puteți să o faceți în următorii trei ani de zile că vă asigur că
P.U.Z.-ul nu-l veți face în trei ani de zile cu toată celeritatea și cu toată bunăvoința
noastră, a dumneavoastră de a accelera lucrurile nu o să puteți să-l faceţi, nu că nu
vreți …

          Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: O să vedeți că îl fac, o să
vă zic după aia …nu avem ce ne trebuie
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          Dl Tomescu Constantin, consilier local: Eu vă zic doar că lucrurile
în administrație dumneavoastră  știți  mai bine,  domnul Gâdiuţă o să  afle  că de
astăzi nu mai este în opoziție, nu mai este să arate cu degetul, de astăzi va fi arătat
cu degetul ce nu face și unul dintre lucrurile pe care o să-l împiedice să facă ceva
este faptul că, chiar el, dânsul a anulat P.U.Z.-ul sectorului șase, sunt de acord că
probabil în acel P.U.Z. existau poate, anumite aspecte care trebuiau reglementate
mai bine,nu contest lucrul ăsta sau poate care dansul astăzi, vrea să le facă mult
mai bine decât erau înainte, dar, putea foarte bine să meargă pe zone nu să distrugă
o întreagă dezvoltare a sectorului șase, referitor la autorizațiile despre care dînsul
spune că       s-au dat și că nu respectă locul de parcare trebuie să vă anunț că
fiecare autorizație dată din a doua lună cred că a anului 2016 de când am preluat
mandatul, P.S.D-ul a preluat mandatul, toate autorizațiile de construcție au înscris
în  autorizaţiile   de  construcții,  numărul  de  parcări  obligatoriu  pentru  fiecare
construcție și evident la recepție, ca să nu mai zică cineva că nu știau câte sunt, la
recepție  trebuie  să  existe   acolo.  În  cazul  în  care  nu  există  aveți  acum toată
posibilitatea,  toată  puterea  să  dărâmați  blocul,  să  faceți  ce  credeți  că  este  de
cuviință. 

Discuții în sală

           Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Staţi puţin că mă duceţi
într-o zonă foarte interesantă. Problema știţi care este? problema nu este ce scrie
pe hârtie, problema este ce se recepționează …

         Dl Tomescu Constantin, consilier local: Este adevărat, am găsit și
noi…. 

          Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Degeaba scrie pe hârtie,
când că eu am acuma construcţie şi e caz penal pe care scrie 70 % construcție sau
mai mică și el deja recepționată ca și cum este gata totul și sunt oameni în poliția
locală care se pun pe picioarele dinapoi şi care am lucrări recepționate că dacă bag
acolo un control înfundă pușcăria toți.

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local:  Doar v-am spus ce am
făcut…

                    Dl Dubalaru Lucian, președinte de ședință: Haideți să vorbim pe
rând vă rog! 

         Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Eu am încercat să să vă
spun ce am făcut astfel încât, lucrurile să fie cat mai clare și oamenii să nu poată să
meargă în stânga și-n dreapta și dificultățile cu care vă veți întâlni datorită unor
acțiuni…

        Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Vă cred pentru că aveți
această  experiență  dar,  tocmai de aceea vă propun să stăm și  să  vorbim mult,
pentru că odată ce vorbim și ne înțelegem putem avansa. 

        Dl Tomescu Constantin, consilier local: Noi suntem aici, ştim cum se
fac lucrurile…
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        Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Probabil că un P.U.Z. o să
coste undeva la câteva sute de mii de euro, nu 30.000 de euro, nu știu cât, habar n-
am, problema este, nu neapărat cât costă sau cât durează și astea sunt probleme şi
cât costă și cât durează, dar, marea problemă este că nu cred că avem în România
capacități  de  companii  care  să  facă  P.U.Z.-uri  atât  de  complexe  la  un  mod
profesionist și nu doar așa din din poanie, pentru că la Arad s-au confruntat cu
problema asta și nu numai la Arad și la alte municipii că nu veneau la licitații
firme de urbanism în care să își asume P.U.D.-uri sau P.U.Z.-uri atât de complexe
aici e problema, de capacitatea pieței și aicea nu știu ori Ion Mincu sau nu știu cum
naiba o să o facem sau nu știu, dar, este clar că este pe agenda acestui consiliu şi al
mandatului meu cu prioritate alături de salubritate.

        Dl Tomescu Constantin, consilier local: Să știți că noi am preluat
PUZ-ul  aprobat  de  fostul  consiliu,  de  fosta  administrație  ca  să  nu  fie  vreun
dubiu…

        Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Eu am dat în lucru la
investiții ca să facă un prospect de piață și ca să vă pot propune o sumă, dacă e o
să discutăm o să fie fundamentată și facem o procedură transparenta de achiziții,
nu va fi încredințare directă.

          Dl Dubalaru Lucian, președinte de ședință: Bun mai e ceva?

         Dl Tomescu Constantin, consilier local: Voiam să mai adaug un
lucru și închei cu acest subiect referitor la fondurile europene și vreau să vă spun
domnule primar că, din păcate până în acest an, până în 2020 probabil că în noua
programare  pe  fonduri  europene  Bucureștiul  va  fi  mai  permisiv  cu  accesul  la
fondurile  europene,  București-Ilfov  fiind  o  zonă,  foarte  bine  știți  cum  stau
lucrurile, fiind o zonă mai bine dezvoltată a avut foarte multe zone în care nu a
avut acces, tot ce a fost deschis pe toate apelurile care au fost deschise s-au depus
proiecte, unele au fost acceptate, altele nu au fost acceptate, dar, tot ce se face
acum anvelopare, N.Z.E.B.-ul, aţi menționat mai devreme…

        Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Nu sunt fonduri europene
rambursabile..

         Dl Tomescu Constantin, consilier local:  Sunt fonduri europene pe
anveloparea blocurilor, am depus toate dosarele pe care le-am avut din 2016..

         Dl Dubalaru Lucian, președinte de ședință: Este Banca Europeană
de Investiții 

         Dl Tomescu Constantin, consilier local: Sunt și pe Banca Europeană
de Investiții și sunt și pe fonduri europene. 

         Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Vă zic eu cum au fost, au
fost așa        s-au făcut din banii împrumutați, după care s-au decontat la P.O.R.
nouă cerere de finanțare …

38



        Dl Tomescu Constantin, consilier local: Aceasta a fost posibilitate la
momentul respectiv că nu era deschis programul, am depus proiecte, am pregătit
toate proiectele pe care le avem disponibile pentru programul din 2016 pentru că
nu au fost proiecte, noi am preluat zero proiecte pe fonduri europene și am toate
proiectele  pe anvelopare  care  au  fost  depuse  în  timp,  astfel  încât  să  putem să
participăm la Programul Operațional Regional am făcut-o, atâtea proiecte au fost
la momentul respectiv.

         Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6:  Da, de acord mandatul
anterior a fost din punctul meu de vedere e mai prost decât mandatul precedent
nouă, fiindcă nu am aicea o problemă să recunosc, n-am adică nu am niciun fel de
problemă,să facem noi mai multe aia este important.

        Dl Tomescu Constantin, consilier local: Foarte bine, mai ales că acum
aveți  posibilitatea  să  discutați  și  la  Guvern  poate  alocați  mai  multă  resursă  și
Bucureștiului.

       Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Haideți că le vorbim noi
poate facem un dialog, le vorbim noi.

       Dl  Dubalaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Alte  interpelări?
Domnule Eduard. 

      Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dacă îmi permiteți în legătură
dacă îmi permiteți domnule Primar un sfat în legătură cu gardurile, părerea mea ar
fi  dacă  îmi  permiteți  să  consultați  asociațiile  de  proprietari  ale  blocurilor  în
legătură cu acest gard printr-o modalitate, noi de obicei am adoptat modalitatea
unei solicitări de 50 + 1 % din numărul total de proprietari, acum cum considerați
și dumneavoastră dar sunt foarte multe asociații de proprietari care solicită acest
gard, pentru a nu se intra cu  căței în curtea blocului sau a nu se parca de exemplu
pe spațiu verde. A doua chestie dacă nu știți sau probabil că știți sau vă spun eu la
începutul anului acesta a fost dată o Hotărâre de Guvern cu privire la închirierea
fiecărui metru pătrat al insulei Lacul Morii, probabil că guvernanții noștri au aflat
de proiectul Primăriei Sectorului 6 și au scos această Hotărâre de Guvern, deci, e
important ca Primăria Sectorului 6 să câștige această licitație, să vedem cum o să
faceți chestia asta pentru că din păcate nu are intietate administrația locală oricare
ar fi ea chiar dacă reprezintă interesul publicului și ultima chestie cu rugăminte la
dumneavoastră  să  răspundeți  către  cetăţeni,  acum două zile  a  apărut  în  spațiul
public o înregistrare făcută de un cetățean al sectorului 6, cu privire la un exercițiul
din câte  am înțeles  pe Bulevardul  Timișoara,  zona  cuprinsă între CET Vest  și
intersecția Valea Cascadelor și aici mă refer la acel strat gros de sare, care din
punctul  meu de vedere și  având o experiență în spate  de patru ani  zile,  într-o
paranteză  dezăpezirea  e  una  dintre  cele  mai  frumoase  activități  și  o  să  vedeți
chestia asta, s-a făcut un exercițiu din punctul meu de vedere mult exagerat și am
și sa va si argumentez, ca imi place să fie  argumentat în momentul când spun
ceva. Există două modalități prin care putem testa o sărăriță și un utilaj care este
dotat cu sărăriță și plug, prima testare se referă la a testa sărăriță pe loc, pornim
utilajul,  sărăriță  începe  să  meargă  se  vede  cat  aruncă,  dacă  aruncă,  dacă  este
înfundată sau nu și bineînțeles în același timp operatorul de pe utilaj poate verifica

39



și  plugul  dacă  merge  sus,  jos  ş.m.d..  Asta  este  prima  modalitate  și  a  doua
modalitate putem testa sărăriță şi aici mă refer la debitul de aruncare pentru că știți
că în momentul în care sărărița merge mai repede, debitul de aruncare este mai
mare al sarăriței, se poate face pe 100-150 m, nu pe 1,5 km-2 km, cât este între
Valea Cascadelor a fost acolo un strat…. 

        Dl  Ciucu Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Acum faceți  teoria
sărăriței… eu vreau să vă răspund.

        Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Imediat că n-am terminat,
îmi cer scuze, voiam să vă întreb acea sare, cine suportă cheltuielile acelei sări
care vă spun din propria experiență că nu mai poate fi utilizată. Mulțumesc.

        Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Acea…, eu am aflat din
presă de minunea făcută de Urban, nu mi-au spus că o să scoată sărărițele, mi-au
spus că o să facă niște exerciții și după care m-am trezit din presă că Urban-ul a
fost, că a dat exces de zel, evident că m-am deplasat la fața locului în acel moment,
am găsit stratul de sare pe carosabil într-o zonă în care era fericită circulației, ca să
fim serioși, am dispus ca până dimineață să dispară, adică problema a fost de pe la
4:00 după-amiază de când l-au dat,sau de la 5:00, până la dimineață la 5:00 nu mai
era fir de sare acolo. Ei o să suporte costul, adică din profitul lor, nu schimb cu
nimic contractul de delegare, a serviciului este contractul moștenit din 2007 l-am
moştenit cu toții ani și ani de zile nu primesc niciun șfanţ în plus, ei îşi pierd din
profit.

       Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Asta era întrebarea cine va
suporta cheltuielile, pentru că sunt mii de tone de sare aruncat de acolo.

          Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Da ei au făcut exces de
zel,  dar ei suportă acel cost nu noi și  este bine că acest contract așa cum este
acuma nu obligă să plătim și mobilizarea, adică acest contract cum este acuma
obligă să plătim efectiv deszăpezirea în momentul în care ninge, pentru că dacă le
dădeam ordin de mobilizare conformăm legii la 15 noiembrie, ne costa de…,deci,
nu avem o problemă aicea… nu avem bani să-i plătim, dar este ok așa cum e, deci,
nu vă faceți griji… Max lasă sărăriță!

          Dl Maxim Ioan-Ovidiu, consilier local: O întrebare pentru domnul
consilier Simion, a făcut afirmaţia…

Dl Dubalaru Lucian, președinte de ședință: Haideţi să nu facem un
dialog, dl Bojdan…

          Dl Maxim Ioan-Ovidiu, consilier local: De ce nu-l întrebați pe
domnul  consilier câte mii de tone de sare sau dat anul trecut, a zis că s-au dat mii
de tone de sare acum sâmbătă şi…

          Dl Dubalaru Lucian, președinte de ședință: Haideți să nu facem
dialog domnul Bojdan.
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         Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Mulțumesc domnule primar
pentru răspuns.

Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Vă place ședința aceasta
văd că nu vă mai daţi duşi.

           Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local: Bună seara, o să
încerc să fiu scurt, solicit un răspuns dar nu cred că este în sală domnul director de
la D.A.F.L.  cu privire la adresa înregistrată cu numărul  5411 din 06.08.2020, da
este vorba de o solicitare a unei asociații de proprietari din Constantin Brâncuși,
sunt toate detaliile aici, comunicarea din partea D.A.F.L. e, totodată  A.D.P. sector
6, prin A.D.P.D.U. sector 6 se va amenaja o zonă pe strada Valea Doftanei în
apropierea blocului C1.1 din cartierul Constantin Brâncuși, este vorba de capătul
liniei  168,  nu  capătul  în  sine  este  problema  ci  locul  în  de  aceste  autobuze
staționează pentru că o fac cu motorul pornit și distanța dintre punctul respectiv și
blocurile din zonă este de aproximativ 5 m.

         Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Da căutăm să organizăm
toată zona, să facem sens unic că nu au unde să întoarcă autobuzele, am vorbit cu
Primăria capitalei care este proprietarul S.T.B. și să găsim împreună o soluție și cu
ceva amenajări, o să primiți un răspuns, răspunsul contează mai puţin important
este ca să ne ocupăm , dacă răspunsul se poate da este știută problema va trebui să
o delegăm Alexandru… delegăm cumva să se ocupe de ea Mihaela ….o luăm, o să
luăm o rezolvare noi…. Bun.

          Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local: Şi  următoarea
problema  este  una  extrem de  urgentă,  pentru  că  are  v-am transmis  un  e-mail
dumneavoastră și domnului Alexandru Mihai de la serviciu online, care am înțeles
că nu mai este în echipa noastră, este vorba despre plata remunerației membrilor
Biroului Electoral de Sector.

Dl  Ciucu  Ciprian,  Primarul  Sectorului  6:  Este  rezolvată,  se  va
întâmpla.

 
          Dl Bojdan Alexandru Teodor,  consilier  local: Ne  puteți  da  mai
multe amănunte despre modalitate în care prin care acest proces se va rezolva.

                     Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Vor fi plătiți pe card
oamenii… este sezizat, i-am pus în vedere acum trei zile sau patru d-lui Secretar
General,  a  venit  doamna  Ştefan  Mihaela  și  mi-a  spus  această  problemă,  am
preluat-o, s-a rezolvat.

           Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local:  Ok, temerea mea e
ca ca informația să ajungă corect la toți președinții secțiilor de votare așa încât
aceștia să nu invoce faptul că fie nu cunosc, fie că nu sunt obligati să înregistreze
solicitările sau mai știu eu ce alt motiv.

41



                      Dl Ciucu Ciprian , Primar Sector 6: Am rugat-o pe doamna
viceprimar  să  se  ocupe  și  să  supravegheze  acest  proces  și  a  ţinut  legătura  cu
domnul secretar general, o aveţi.

           Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local:  Vă mulțumesc mult,
atât. 

           Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Astea fiind zise am făcut
o promisiune așa de echilibru la prima ședință și am zis că o să alternam adică, o
să avem ședință seara și o să avem ședințe ziua și așa cu acceptul dumneavoastră o
să vă zic că o să vă convoc următoare ședință în timpul zilei. Preferați o oră? 12,
fizic, ca să ne mai cunoaștem puțin, dacă vreți eu pot și online, dar, o să vă zic o să
propun, o să vin cu o listă de obiective de investiții pentru care trebuie să cerem
teren de la P.M.B. ca să putem să facem studii tehnice și așa mai departe, trebuie
ca să cerem acceptul Consiliu General, dacă vreți ca să le discutăm și așa este mai
ușor în față, dacă vreţi online e mai greu am înțeles, să fie ori fizic ori online, adică
ori, ori, deocamdată nu avem tehnică, capacitate de a face online deși…

            Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Nu avem
un sistem decât zoom, putem cumpăra o licență de 100 de euro sau dolari, dar
preferăm să venim cu un sistem  mai performant unde se poate şi vota online, unde
putem să şi…

           Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Haideţi să ne mai vedem
puţin o dată la faţă înainte de sfârșit de an da… 

           Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Adică să
venim cu un sistem care îl practică azi şi Consiliului General sau alte primării din
țară. 

            Dl Ciucu Ciprian, Primarul Sectorului 6: Bun deci următoarea
ședință va fi la miezul zilei la ora 12:00, va fi până în 15 decembrie deci probabil
săptămâna premergătoare datei de 15 decembrie…… se depozitează buletinele de
vot şi nu ştiu dacă o să avem sala….Da, deci vedem, dacă nu, facem online.
 Vă doresc o seară plăcută tuturor! 

            Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok, astea fiind spuse
vă mulțumesc că m-ați suportat astăzi, seară plăcută, declar ședința închisă.

Preşedinte de ședință,                                       Secretar General al Sectorului 6,

    Dubălaru Lucian                                                         Demirel Spiridon
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                                                                                                                                                                     Redactat și întocmit: 

                                                                                                                                                                     Matei Ioana Daniela
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